
Protok6l nr XXIX/17

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 27 lutego2OLTr.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11l13



W dniu 27 lutego 2017 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wiociawek przy ul.
Ziefony Rynek II/I3 rozpoczqly siq obrady XXIX sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl radny Krzysztof Kukucki Przewodniczqcy Rady Miasta
Wtoctawek. CzqSi obrad sesyjnych odbyta siq pod przewodnictwem Wiceprzewod n iczqcego
Rady Miasta radnego Janusza Dqbczyriskiego.
Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki otworzyl obrady XXIX sesji Rady Miasta
Wloclawek, witajqc przybylego na obrady Wicewojewodq Kujawsko-Pomorskiego J6zefa
Ramlaua a tak2e Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w Prezydenta Miasta,
dyrektor6w wydzial6w oraz pozostatych pracownik6w Urzqdu Miasta. Przewodniczqcy Rady

Miasta powitat tak2e obecnych na sesji przedstawicieli wloclawskich medi6w, mieszkaic6w
miasta oraz radnych Rady Miasta uczestniczacych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
stwierdzil, i2 na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecno(ci
22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 27 lutego br. sq prawomocne.
Lista obecnoici radnych z XXIX sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczEcych w XXIX sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokofu.
- przyjqcie protokolu z obrad XXV|ll sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e w Biurze Rady Miasta
oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzqdu Miasta dostqpny byl do wglqdu projekt
protokolu Nr 2812016 z obrad XXV|ll sesji Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji, kt6ra odbyla
siq w dniu 16 stycznia 2017 roku, z kt6rym to protokotem radni mogli siq zapoznai i wnieii
ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek iuzupetnie6.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e wraz z zawiadomieniem o obradach
sesyjnych przekazany zostal r6wnie2 projekt porzqdku obrad, lecz w zwiEzku z wycofaniem
projektu uchwaly w sprawie okreSlenia warunk6w udzielania bonifikat przy sprzeda2y
nieruchomoici na cele mieszkaniowe oraz bonifikat od oplat rocznych z tytulu uiytkowania
wieczystego nieruchomoici na cele mieszkaniowe i okredlenia wysoko(ci stawek
procentowych tych bonifikat, zgodnie z S 53 Statutu Miasta Wloclawek zostaly
wprowadzone zmiany polegajqce na wykreSleniu ww. projektu. A zatem aktualny porzqdek
obrad zostal przekazany Paristwu radnym przed rozpoczqciem obrad.
Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki zapytal czy sq ze strony
radnych propozycje zmian do aktualnego porzqdku obrad.
Radna Asnieszka Chmielewska wniosia o zdiqcie z porzqdku obrad projektu uchwaly w
sprawie utworzenia Podstawowej Szkoiy Sportowej w Zespole Szk6i nr 4 we Wloclawku.
Radnv J6zef Mazierski zapytat czy w porzqdku obrad dzisiejszej sesji znalazl siq projekt
uchwafy w sprawie rozpatrzenia petycji Zarzqdu Wsp6lnoty Mieszkaniowej.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wyjaSnit, 2e kwestia ta bqdzie
przedmiotem obrad i zostanie zaproponowana do porzqdku obrad. Pytanie Pana radnego
jest wyprzedzajqce w stosunku do propozycji, kt6re ma zamiar zaproponowai
Przewodniczqcy Rady Miasta.



Radnv J6zef Mazierski stwierdzil, ii wobec deklaracji wprowadzenia uchwaly do porzqdku

obrad ze swej strony poprosit o jej niewprowadzanie z uwagi na to, 2e nie ma pewnosci czy

wszystkie wsp6lnoty zostaty skutecznie powiadomione, a jest ich 9 , ponadto petycje i skargi
powinny byi omawiane zgodnie z przyjqtymi ustaleniami na poczatku obrad sesyjnych. Z

uwagi na powagq zagadnienia, dobro mieszkahc6w oraz czqiciowq realizacjq postulat6w
mieszkaric6w przez Prezydenta Miasta Pan radny stwierdzil, ii z uwagi na brak przeszk6d

wnosi, aby procedowanie nad ww. projektem uchwaly odbyto siQ podczas obrad kolejnej

sesji Rady Miasta, na kt6rej bqdzie moina zapoznai siq ze zdaniem przedstawicieli Zarzqdu

Wsp6lnot Mieszkaniowych.
Radnv Jarosfaw Chmielewski stwierdzil, 2e sklada wniosek przeciwny do zgloszonego przez

Przewodniczqcq Komisji Edukacji o zdjqcie z porz4dku obrad projektu uchwaiy w sprawie
utworzenia szkoly sportowej i zwr6cii siq do radnych o pozostawienie tego projektu uchwaly
tym bardziej, ie w listopadzie 2016 roku Rada Miasta podjqta uchwalq intencyjnE o zamiarze

utworzenia takiej plac6wki w strukturach Zespolu Szk6t nr 4, organ wykonawczy do chwili
obecnej nie podjqt dzialar4 zmierzajqcych do realizacji tej uchwaly a zatem Pan radny wni6sl,
aby projekt uchwaly zloiony przez Klub radnych PIS byt procedowany w sytuacji zamieszania
jakie miato miejsce wok6l tego Zespotu Szk6f oraz negatywnej kampanii, kt6ra odbila siq

szerokim echem wdr6d uczni6w i nauczycieli. Ponadto radny Jarostaw Chmielewski przekazal

na rqce Przewodniczacego Rady Miasta autopoprawkq do ww. projektu uchwaly.
Radnv Jaroslaw Hupalo w imieniu Klubu radnych SLD wni6st autopoprawkq do projektu
uchwaly w sprawie utworzenia Technikum nr 7 w Zespole Szk6l nr 4 we Wloclawku, kt6rq
zlo2yl na rqce Przewod niczqcego Rady Miasta oraz jako Przewodniczqcy Klubu radnych SLD

zwr6cit siq o 15 minutowa przerwe w obradach w zwiqzku z wniesionymi zmianami.

Przewodniczqcy Rady Miasta przychylajqc sig do wniosku radnego Jarostawa Hupato oglosif
przerwq w obradach sesyjnych do godz.930.

Przerwa w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

Po przerwie glos zabrala radna Agnieszka Chmielewska, kt6ra poinformowata, 2e w zwiqzku
ze zloieniem w dniu dzisiejszym przez Klub radnych PIS autopoprawki do projektu uchwaly w
sprawie utworzenia Podstawowej Szkoly Sportowej w Zespole Szk6l nr 4 we Wloclawku,
kt6ra jest sprzeczna z pierwotnym tytutem poniewai dotyczy publicznej szkoly sportowej
lecz pomimo tego Pani radna wycofuje zgtoszony uprzednio wniosek dotyczqcy zdjqcia z

porzqdku obrad uchwaiy dotyczqce.j tego zagadnienia.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki odnoszac siq do wypowiedzi radnego
J6zefa Mazierskiego poinformowal,2e petycja Zarzqdu Wsp6lnot Mieszkaniowych wplynqla
do Rady Miasta w dniu 15 listopada 2016 roku, co oznacza,2e procedowanie nad tym
zagadnieniem powinno zostai zakoiczone w terminie do dnia 15 lutego 2017 roku.
Rozumiejqc jednak argumenty przytoczone przez radnego J6zefa Mazierskiego,
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie przychyla siq do propozycji Pana radnego
pomimo ii posiada wiedzq, ie zostanq przekroczone obowiqzujqce terminy. A zatem



procedowanie nad rozpatrzeniem petycji odbqdzie siq podczas obrad sesyjnych Rady Miasta
w miesiacu marcu br.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta zglosil wniosek o wprowadzenie do porzqdku obrad w
punkcie nr 4 projektu uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi Pani f n"
dzialalno(i Prezydenta Miasta - jest to skarga z dnia 24 listopada 2016 roku.
Kolejna propozycja Przewod niczqcego Rady Miasta dotyczyfa wprowadzenia do porzqdku
obrad w punkcie nr 5 projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani I
na dziaialno(i Prezydenta Miasta - dotyczy to skargi z dnia 19 grudnia 2016 roku.
Przedmiotowe projekty uchwal zostaly zaopiniowane przez Komisjq Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska ispelniajq wym6g g 55 Statutu Miasta.
W zwiqzku z brakiem zgloszeri innych zmian do porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta
poddai pod glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad w punkcie nr 4 o projekt uchwaiy w
sprawie rozpatrzenia skargi p.ni I na dzialalnoii Prezydenta Miasta - jest to
skarga z dnia 24 listopada 2016 roku.
W wvniku glosowania w kt6rvm udzial wzielo 23 radnvch za rozszerzeniem oorzadku obrad o
proiekt ww. uchwaiv radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono. W rezultacie dokonanego glosowania proponowana
zmiana uzyskala a kceptacjq.
Nastepnie Przewodniczacy Rady Miasta poddal pod glosowanie rozszerzenie porzqdku obrad
w punkcie nr 5 o projekt uchwafy w sprawie rozpatrzenia skargi Pani I nt
dzialalno(i Prezydenta Miasta - dotyczy to skargi z dnia 19 grudnia 2016 roku.
W wvniku qfosowania w kt6rvm udzial wzielo 24 radnvch za rozszerzeniem porzadku obrad o
proiekt ww. uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv5lnie. glos6w przeciwnvch oraz
wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono. W rezultacie dokonanego glosowania proponowana
zmiana uzyskala akceptacjq.
Po zako6czeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poinformowaf,2e obrady XXIX sesji Rady Miasta w dniu 27 lutego br. odbywai siq bqdq
wedlug zmienionego porzqdku.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawit Radzie Miasta informacjq z dziatalnoSci
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia 16 stycznia do dnia 27
lutego br. iprzedstawia siQ nastepujaco:

W zakresie dzialai Biura Zam6wieri Publicznych m.in.:
- zawarto dwie umowy dotyczqce zadania publicznego na utrzymanie czystoici iporzqdku w
Gminie Miasto Wioclawek z podziaiem na dwa zadania. Umowy zostaly zawarte 31 stycznia z

Przedsiqbiorstwem Gospodarki Komunalnej SANIKO na lqcznq kwotq ponad 705 tysiqcy
zfotych. W toku jest kilka kolejnych postQpowa6, m.in. na modernizacjq obiekt6w
in2ynierskich w ciqgu alei Kr6lowej Jadwigi, budowa kanalizacji deszczowej w ulicy
Starodqbskiej na odcinku od alei Chopina do ulicy Okrzei, opracowanie dokumentacji
projektowej dla pierwszego etapu budowy trasy Srednicowej, dla drugiego etapu
przedtu2enia ulicy Brzezinowej i rozbudowy alei Jana Pawia ll. Natomiast jutro mija termin
skladania ofert na dokumentacjq dw6ch zadad w ramach budowy zintegrowanego centrum



przesiadkowego we Wloclawku, w ramach zadania: ,,Rozw6j zr6wnowa2onego transportu
zbiorowego poprzez poprawQ efektywno6ci energetycznej, wdra2anie technologii
niskoemisyjnej we Wloclawku, w ramach projektu BIT - CITY ll" .

Wydzial Inwestycji koordynuje kilkadziesiqt zadai inwestycyjnych z 16inym stopniem
zaawansowania realizacji. Ponadto wydzial na bieiqco wykonuje dzialania zwiqzane z

przeglqdami gwarancyjnymi, podejmuje dziafania zwiEzane z usuwaniem awarii oraz zleca
przewidziane w ramach zada6 inwestycyjnych opracowania dokumentacji.
W zakresie Wydziatu Polityki Spolecznej iZdrowia Publicznego m.in.:
- 17 stycznia w Centrum Kultury,,Browar B" zorganizowano,,Dziei z Kartq Seniora", w czasie

kt6rego zainaugurowano wloclawskq edycjq Og6lnopolskiej Karty Seniora. Do dnia 21 lutego
wydanych zostalo 1000 kart. Z uwagi na szerokie zainteresowanie KartE Seniora zam6wiono
dodatkowych 2000 kart, kt6re bqdq wydawane od l marca.
- w zakresie terapii grupowej kr6tkoterminowej dla uzale2nionych od alkoholu mieszkaic6w
Wfoclawka osadzonych w Zakladzie Karnym we Wloclawku zawarto umowq z Zakladem
Karnym we Wloclawku w zakresie udzielania Swiadczefi. Dzialanie to bqdzie finansowane ze

Srodk6w Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdziatan ia Narkomanii na rok 2017.
- podpisano umowy z organizacjami pozarzqdowymi na wsparcie realizacji zadania gminy -
,,Prowadzenie plac6wek wsparcia dziennego". tEczna kwota przeznaczona na ten cel to 185
tysiqcy ztotych. Zadanie bqdzie realizowane w czterech plac6wkach.
W zakresie dzialalnoici Wydziafu Gospodarki Miejskiej m,in.:
- aktem notarialnym w dniu 09 lutego Gmina Miasta Wloclawek nabyfa udzial 76/32 czqlci
we wsp6lwlasnoici nieruchomo(ci polo2one.i we Wlocfawku przy ulicy Tumskiej 15, do
Gminnego Zasobu Nieruchomoici w celu realizacji programu ,,Rewitalizacja Sr6dmieScia
Wfoclawka".
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Edukacji m.in.:
- 20 lutego miala miejsce wizyta Pani Minister Edukacji Anny Zalewskiej w sprawie wdro2enia
reformy o6wiatowej dla calego wojew6dztwa kujawsko- pomorskiego. W spotkaniu,
zorganizowanym w Centrum Kultury Browar B, udzial wziqly: Pani Prezydent Barbara
Moraczewska iPani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydziafu Edukacji. Wcze6niej,24
stycznia, Pani Prezydent i Pani Dyrektor spotkaly siq z dyrektorami szk6l i plac6wek w
sprawie sieci szk6l wedlug Prawa Oiwiatowego.
W zakresie dzialai Wydzialu Srodowiska:
- wszczeto procedurq opracowania programu usuwania wyrob6w azbestowych na terenie
miasta Wloclawek na lata 2077 - 2032.
W zakresie dzialalnoici Wydziafu Rozwoju m.in.:
- 12 lutego zakoriczyly siq trwajqce od 8 grudnia 2016 roku konsultacje spoleczne projektu
uchwaty Rady Miasta Wioctawek w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego iobszaru
rewitalizacji na terenie miasta Wtoctawek. Od mieszkaric6w Wioclawka wplynQlo og6fem
1L7 uwag, opinii oraz wniosk6w zto2onych w formie pisemnej bqdl elektronicznej. W ramach
powyiszych konsultacji przeprowadzono 8 grudnia spotkanie z mieszkaicami otwierajqce
proces konsultacji oraz dwa spotkania dyskusyjne, kt6re odbyly siq 4 i7lutego oraz spacer
badawczy. Obecnie dokonywana jest analiza zlo2onych wniosk6w w kontekjcie ustalania
gra nic wyiej wymienionych obszar6w.
- Decyzjq Zarzqdu Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w
Toruniu zostala przyznana promesa w wysoko6ci 100 000,00 zt na realizacjq zadania pn:



,,Park im. H. Sienkiewicza we Wloctawku - partery kwiatowe". Calkowity koszt realizacji
przedmiotowego zadania zostal okreilony na poziomie: 263 835,64 zl.
Biuro Sportu iTurystyki przeprowadzilo prace zwiqzane z organizacjq i rozstrzygn iqciem
konkursu ofert w zakresie kultury fizycznej na organizacjq szkolenia sportowego dzieci i

miodzieiy, organizacjq imprez sportowo - rekreacyjnych itd. Posiedzenie komisji
konkursowej odbylo siq 9 lutego. Biuro zajqlo siq ju2 przygotowaniem um6w na

dofinansowanie z bud2etu miasta zada6 wybranych w ramach wy2ej wspomnianego
konkursu, kt6re doprowadziiy jui do podpisania pierwszych um6w na szkolenie sportowe w
bieiqcym roku.
W ubiegly czwartek, 23 lutego, w Centrum Kultury Browar ,,8" odbylo siq spotkanie
przedstawicieli wloclawskiego biznesu oraz warsztaty tematyczne dla przedsiqbiorc6w
organizowane w kooperacji z Pomorskq Specjalnq Strefq Ekonomicznqorcz firma XtraPlan.

W dvskusii nad przedstawiona informacia udzial wzieli:
Radnv Jarostaw Chmielewski poprosit o informacjQ ilu przedsiqbiorc6w wziqfo udzial w
spotkaniu o kt6rym poinformowal Pan Prezydent w swojej wypowiedzi oraz jakie sq efekty
spotkania, ponadto Pan radny poprosii o informacjq na temat firmy XtraPlan. Pan radny
zapytaf jakie wloclawskie media byly obecne na spotkaniu gdy2 z posiadanych przez Pana

radnego informacji wynika, ie nie wszystkie wlocfawskie media otrzymafy zaproszenie do
udzialu w spotkaniu z przedsiqbiorca mi a jest to okazja, do relacjonowania tego typu
spotkari. Pan radny zwr6cil siq o informacjq na temat umorzenia zaleglo6ci podatkowych na

kwotq 900 ty6. zt. firmie Atlanta oraz przeslanek prawnych tego zwolnienia na tle innych
podmiot6w gospodarczych z siedzibq we Wfoclawku, kt6re zatrudniajq mieszkaric6w miasta.
Pan radny zapytai tak2e o podanie przyczyn niewywiqzania siq z termin6w, kt6re okreSlil
Wojewoda Kujawsko-Pomorski do zloienia dokument6w - jest to lqcznie 120 dni w sprawie
dotyczqcej przejazdu na ul. Kaliskiej. Wniosek ztoiony przez Prezydenta Miasta w miesiecu
kwietniu 2015 roku okazal siQ niekompletny co powoduje op6inienie dziafari majqcych na

celu skomunikowanie tej cze6ci miasta. Pan radny zapytal takie z jakich wa2nych powod6w
Prezydent Miasta nie uczestniczyl w spotkaniu z Minister Edukacji Narodowej, kt6re odbylo
siq we Wfoctawku w zwiqzku z reformq o6wiaty. Pan radny poruszyl r6wniel kwestiq
zwiazana z odsnie2aniem miasta pytajac czy sE egzekwowane warunki umowy w zwiqzku z

zalegajqcym piaskiem i kamieniami na terenie ciqg6w kom u n ikacyjnych, a zgodnie ze

specyfikacjq zam6wienia obecnoii piasku dopuszcza sie jedynie na obiektach in2ynieryjnych
natomiast na drogach i ulicach winna byi rozprowadzana s6l zwil2ona. Kto bqdzie ponosil
koszty zwiEzane z oczyszczeniem miasta czy bqdzie to wykonawca umowy czy te2 sp6lka

,,Saniko" wykona to zadanie na koszt podatnik6w. Pan radny poinformowal r6wnie2,2e dnia
28 lutego br. uplywa termin zakoiczenia rob6t na budowie Przedszkola nr 30 we Wfoctawku,
a zatem Pan radny chcialby poznai godzinq otwarcia obiektu. Umowa z wykonawcq
dotyczqca przedluienia terminu zakoiczenia rob6t zostata aneksowana co itak nie pomogfo
w terminowym zakodczeniu prac na obiekcie najdrozszego Przedszkola we Wloclawku.
Wobec powy2szego Pan radny prosi o wyja5nienie tych zagadnieri.
Radnv Krzvsztof Kowalski poinformowal, 2e dnia 20 lutego br. przedstawiciele rzqdu i

samorzqdow zainaugurowali wsp6lpracq dotyczqcq rozwoju elektromobilnoici. Jednym z

zaloief porozumienia jest wzrost liczby autobus6w elektrycznych w ramach istniejqcych
system6w komunikacji zbiorowej w miastach. List intencyjny podpisafo 41 miast w tym z

takze z terenu wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego, brakuje natomiast miasta Wioclawka.



A zatem Pan radny zwr6cil siq z zapytaniem do Prezydenta Miasta czy uwa2a,2e w naszym

miejcie stan powietrza jest tak dobry, ie nie ma potrzeby inwestowania w ekologiczny
transport publiczny czy te2 Pan Prezydent ma inne zdanie na temat tak cennej inicjatywy,
tylko dlatego,2e powstaia pod rzqdami PlS.

Radna Mariola Gawlowska odniosla siq do sytuacji dotyczqcej niekt6rych ulic na osiedlu

,,Zawiile", braku informacji o pracach tam prowadzonych, braku oznakowania na czas

prowadzenia prac i poruszania sie na wqskich ulicach ciq2kiego sprzqtu. Zdarzyly sie

uszkodzenia kanalizacji, zagraia lo bezpieczeistwu mieszkaic6w. Pani radna poprosila o
informacje na temat firmy realizujqcej to zadanie. Pani radna odniosta sie tak2e do sprawy
budowy boiska wielofun kcyjnego przy SP nr 2 i Gimnazjum nr 2, o kt6re interpelowata w
grudniu 2014 roku. Obiekt ten miat byi oddany do u2ytku jesieni4 ubieglego roku, prace sq
jednak nadal prowadzone. A zatem Pani radna zwr6cifa siq o udzielenie odpowiedzi kiedy
obiekt zostanie oddany do uiwku, jakie konsekwencje poniesie wykonawca z tytufu
nieterminowego wykonania umowy oraz czy mlodzie2 otrzyma rekompensatQ za

zmniejszenie zakresu inwestycji tj. o monitoring czy ogrodzenie. Pani radna poprosifa o
rozwaienie wprowadzenia ochrony obiektu po cafkowitym jego zrealizowaniu.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski stwierdzil,2e w ostatnim czasie

zostaly przekroczone normy zanieczyszczenia powietrza w mieicie. W zwiqzku z tym Pan

radny zwr6cil sie z zapytaniem czy samorzqd monitoruje zjawisko zanieczyszczenia powietrza
oraz jakie dzialania podejmuje w tym zakresie, aby stan czysto6ci powietrza ulegl poprawie.
W okresie miqdzysesyjnym odbylo siq spotkanie dotyczqce programu rewitalizacji ipodmiot
przygotowujqcy program przyjEl zaloienie, ie najwa2niejszym zagro2eniem Srodowiskowym
w naszym miescie jest halas, co nie jest adekwatne do sytuacji.
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski zapytal czy umorzenia zaleglo6ci
podatkowych sp6tce Atlanta Pan Prezydent dokonal przed formalnym podpisaniem koalicji
pomiqdzy PO a SLD tj. przed 16 stycznia, kiedy zostaia podjqta decyzja w tej sprawie ijak ta
sytuacja odnosi siq do stosowania standard6w i klauzul spoleczno6ciowych.
Radnv J6zef Mazierski stwierdzil, ie z planu zam6wiei publicznych na rok 2017 wynika, ie
Prezydent Miasta zamierza oglosii przetarg na budowq budynku komunalnego w ll kwartale
br. na kwotq ponad 5 mln. zl. Pan radny zaapelowaf o zmianq terminu iprzyspieszenie
dziafaf przetargowych gdy2 zostala podjqta uchwala dotyczqca wieloletniego planu
gospodarowania zasobem gminy w kt6rej zawarto lokalizacjq, iloSi budynk6w, przyjqto
bud2et miasta, a zatem brak jest przeciwwskazai aby przystEpii do wczesniejszego
ogloszenia dziaia6 przetargowych w przeciwnym wypadku w roku 2017 nie bqdzie oddane
iadne mieszkanie i bqdzie to kolejny 3 rok bez mieszkari . Pan radny zwr6cil siq z zapytaniem
kt6ry z Wiceprezydent6w bqdzie odpowiedzialny za budowq i nadz6r budynku komunalnego.
Pan radny zaapelowal do Prezydenta Miasta o wiqksze rozpropagowanie uchwaly
restrukturyzacyjnej autorstwa Pana radnego poprzez wlqcznie sluib MOPR inagfo(nienie
moiliwoici skorzystania z oddlu2enia zaleglo6ci w!16d podopiecznych oSrodka.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki ponowil zapytanie, kt6re zadaje
podczas obrad sesyjnych dotyczqce nieczynnego basenu Delfin i zwiqzanych z tym
problem6w mieszkaric6w r6wniei na basenie miqdzyosiedlowym. W zwiqzku z tym Pan
radny zaproponowal, aby zorganizowad spotkanie Wiceprezydent6w Miasta z

przedstawicielami Klub6w radnych w celu wypracowania rozwiqzania problemu gdy2 prace
na obiekcie Delfin rozpocznq siq za kilka miesiqcy. Odnoszqc siq do wypowiedzi radnego
J6zefa Mazierskiego Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, ii jego zdaniem nie ma



zagro2enia aby mieszkaicy miasta w roku bie2qcym nie otrzymali mieszka6, istnieje kilka
sposob6w na ich realizacjq. Niemniej jednak cieszy wsp6lna troska o tE wainq sprawe jak
r6wnie2 kwestia klauzul spotecznych poruszana przez radnego Janusz Dqbczyriskiego w
Swietle uchwaly nad kt6rq procedowai bqdzie w dniu dzisiejszym Rada Miasta.
Radnv Jarosfaw Hupalo w imieniu Klubu radnych SLD zloiyl 2yczenia urodzinowe
Prezydentowi Miasta.
Prezvdent Miasta dr Marek Woitkowski odnoszqc siq do zapytafi radnych wyjainil, ie: za

wdroienie programu dotyczqcego budowy mieszkari bqdzie odpowiedzialny Wiceprezydent
Jacek Wojciechowski, natomiast przy pomocy odpowiednich sluib miejskich bqdzie
prowadzona promocja uchwaty o kt6rej wspominal Pan radny J6zef Mazierski, spotkanie z

przedsiqbiorca mi odbylo siq jak co roku lecz w innym ni2 w poprzednich latach terminie ze

wzglqd6w organizacyjnych natomiast co do liczby oraz uczestnik6w odpowiedi udzielona
zostanie pisemnie gdyi zaproszonych zostafo ok. 250 uczestnik6w, odbyly siq r6wniei
warsztaty merytoryczne, firma XtraPlan zaprezentowala swojq ofertg, byt to jedynie ukion w
stronq przedsiQbiorc6w gdy2 wszystkie oferty rozpatrywane sq w drodze przetargowej.
Informacja zostala przekazana wszystkim mediom, kt6re sE traktowane jednakowo, lecz jak
wyjadnii Pan Prezydent nie czuje siq odpowiedzialny za to, kt6re z nich bgdq zainteresowane
uczestnictwem w spotkaniach. W sprawach zwolnieri podatkowych istniejQ okreslone
zasady, w roku 2012 rozpoczqla sig sprawa z firma Atlanta iw tym temacie szczeg6fowej
odpowiedzi udzieli Skarbnik Miasta, Pan Prezydent zapewnil, i2 nie ma w tej sprawie 2adnych
niejasno6ci, dotyczy to tak2e innych podmiot6w, kt6re majE taka samq moiliwoii
korzystania z umorzefi podatkowych, Pan Prezydent wyjaSnil, 2e nie stosuje tego typu
rozwiqzari poniewa2 obciq2ajq one w znacznym stopniu bud2et miasta, w najbli2szym
tygodniu odbqdzie siq spotkanie na kt6rym bqdzie rozpatrywana podobna sprawa sp6lki
skarbu padstwa podczas kt6rego zapadnQ decyzje dotyczAce sposobu rozwiqzania problemu
dobrego dla sp6lki imiasta, trwajq prace dotyczqce przejazdu przez ul. Kaliskq, szczeg6towej
odpowiedzi udzieli Wiceprezydent Pani Magdalena Korpolak-Komorowska, poszukuje siQ

r6wnie2 rozwiqzafi alternatywnych, w spotkaniu z Pania Minister Annq Zalewskq
uczestniczyla Wiceprezydent Pani dr Barbara Moraczewska wraz z Dyrektorem Wydzialu
Edukacji Paniq Agnieszkq Bialopiotrowicz, natomiast Pan Prezydent nie otrzymal zaproszenia,
Prezydent poinformowal, ii ubolewa nad tym, 2e firma Saniko nie wygrafa przetargu na
zimowe utrzymanie ulic i dr6g, kt6ry wygral podmiot zewnQtrzny zgodnie z procedurq
zam6wieri publicznych, do kt6rego jest wiele uwag na temat jakoici wykonywanych usiug,
firma jest obciq2ana karami, kt6re sq konsekwentnie naliczane w przypadku nie
wywiqzywania siq ze specyfikacji zam6wienia, na temat Przedszkola nr 30 glos zabierze
Wiceprezydent Pani Magdalena Korpolak-Komorowska, odnoszqc siq do komunikacji
autobusowej Pan Prezydent wyja3nil, ie autobusy miejskie hybrydowe bqdq kursowaiy we
Wloclawku w ramach innego programu tj. z obszaru strategicznej interwencji z kt6rego bqdq
pozyskane Srodki na ich zakup, Pan Prezydent wyjaSnit, i2 pytanie, kt6re zada.l Pan radny
Krzysztof Kowalski naleiy dedykowai Panu Prezesowi sp6tki MPK niemniej jednak z takim
zapytaniem Pan Prezydent takie wystApi do sp6lki, odpowiadajqc na zagadnienia dotyczqce
rob6t kanalizacyjnych na osiedlu Zawiile - odpowiedi udzielona zostanie pisemnie ponadto
brak jest podstaw do okre6leri dotyczqcych wykonawstwa rob6t przez uprzywilejowane
firmy, w sprawach boiska gtos zabierze Pani Wiceprezydent Pani Magdalena Korpolak-
Komorowska, odnoszqc siq do zagadnieri dotyczqcych czysto6ci powietrza pan prezydent
wyjadnil, i2 prowadzony jest w tym zakresie monitoring, brak jest rzqdowego programu



Kawka, kt6rego gl6wnym zadaniem byfa emisja niskich spalin, spowodowato to ograniczenie

moiliwolci dzialania w tvm zakresie, Pan Prezydent odnoszEc siq do wypowiedzi
Wiceprzewod n iczqcego Janusza Dqbczyriskiego stwierdzil, 2e nie rozumie dlaczego klauzule

spoleczne zostaly przywolane przez Pana radnego przy okazji zagadnieri zwiqzanych z firmq
Atlanta, kt6re maja zastosowanie przy procedurach zwiqzanych z zam6wieniami
publicznymi, brak jest moiliwodci ze strony Prezydenta Miasta stwierdzenia w jaki spos6b

zatrudniani se przez tq firmq jej pracownicy, w kwestii umorzenia podatku informacji udzieli

5ka rbnika Miasta.
Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska wyjalnila, ie w roku 2009 Rada Miasta w drodze
podjetej uchwaly ustanowila zwolnienia w podatku od nieruchomo6ci w ramach pomocy de

minimis, uchwala nie budzila wetpliwoSci UOKiK jeili chodzi o pomoc prawnq dla
przedsiqbiorc6w. Gl6wnym zaloieniem ww. uchwaly jest zwolnienie od podatku

przedsiqbiorc6w, kt6rzy poprzez inwestowanie w przedsiqbiorstwo zwiqkszq jego

zatrudnienie. Terminy, warunki, poziom zainwestowania, poziom zatrudnienia zostaly

okreSlone w przywoianej uchwale. Po zrealizowaniu inwestycji firma Atlanta zloiyla
stosowne dokumenty, kt6re spowodowaly wqtpliwo5ci czy poziom zainwestowania

wskazany przez przedsiqbiorcq speinia wymogi okreSlone w uchwale oraz czy poziom

zatrudnienia jest adekwatny do wskazanego poniewa2 w procesie postepowania

wyjasniajacego stwierdzono, ie czqsi powierzchni jest wydzieriawiona a pracownicy nie sE

zatrudnieni w firmie Atlanta, lecz sq pracownikami innych przedsiqbiorc6w. W zwiqzku z

powy2szym nastqpila odmowa udzielenia ulgi, stanowisko to podzielilo r6wniei SKO, sprawa

skierowana zostala do sadu, kt6ry po rozpatrzeniu calo6ci zagadnienia stwierdzil, ie
przeslanka zainwestowania zostafa speiniona. Po ponownym rozpatrzeniu sprawy I

przeprowadzeniu kolejnego postepowania uznajqc przeslanke zainwestowania jako zasadnq

- gdyi tak uznal sqd, ograniczono poziom zwolnienia z uwagi kwestiq zatrudnienia,
wytqcza.jqc powierzchniq, kt6ra nie jest bezpo5rednio uiytkowana przez firmq Atlanta lecz

przez inne podmioty na wskazanej nieruchomoici. W zwiqzku z powy2szym wydana zostala

stosowna decyzja, firma zgodnie z uchwafq bqdzie musiala informowai o utrzymaniu
zatrudnienia przez wymagany okres, w przypadku nie zachowania tej przeslanki zwolnienie
traci moc, natomiast firma zmuszona bqdzie do zaplaty kwot z kt6rych zostala zwolniona,

sytuacja ta bqdzie monitorowana gdyi takie sq wymogi uchwaly.
Zastepca Prezvdenta Pani Masdalena Korpolak - Komorowska wyjaSnifa, 2e wykonawcq

inwestycji boiska przy SP 2 jest firma Grumix, aneksowany termin wykonania zadania to 25

listopada 2016r. Inwestycja jest op6iniona lecz wykonawca zadeklarowal jej ukotlczenie przy

sprzyjajqcych warunkach atmosferycznych, niewykonanie przedmiotu umowy w terminie nie

stanowi automatycznego rozwiqzania umowy czy te2 jej wygasniecia, wykonawca zostanie

rozliczony po zakoriczeniu rob6t rzeczowo i finansowo zgodnie z zapisami umowy. W
przypadku Przedszkola nr 30 aneksowany umowny termin zakoriczenia inwestycji to 28

lutego 2017r. Zgodnie z zapisami zawartymi w zalqczniku do umowy wykonawca przekaie

zamawiajqcemu przedmiot zam6wienia w stanie gotowym do przystqpienia do uiytkowania
oraz przygotuje dokumentacjq odbiorowq w celu uzyskania decyzji pozwolenia na

uiytkowanie, w chwili obecnej oczekuje siq zakoriczenia inwestycji oraz przekazanie

dokument6w celem rozpoczqcia procedury odbiorowej, podobnie jak w przypadku SP 20

wykonawca bqdzie rozliczony rzeczowo i finansowo z zakoriczenia inwestycji zgodnie z

zapisami umownymi. W przypadku zagadnienia dotyczqcego przejazdu na ul. Kaliskiej Pani

Wiceprezydent wyjaSnila, 2e procedura informacyjna w tej sprawie rozpoczqla siq 18 lutego



2015r., w6wczas Prezydent Miasta wystEpil do PKP o otwarcie przejazdu przez tory kolejowe
w ciqgu ul. Kaliskiej, nastqpstwem tego pisma byfy odpowiedzi PKP PLK oraz odbylo sie
spotkanie zainteresowanych stron na miejscu o kt6rym mowa podczas kt6rego
jednoznacznie stwierdzono, ie wykonanie przejazdu we wskazanym miejscu byloby
sprzeczne z postanowieniami rozporzqdzenia o warunkach jakim powinny odpowiadai
skrzyiowania linii kolejowych z drogami. Dodatkowo PKP PLK w dniu 29 stycznia 2016r.
przeslafa pismo w kt6rym poinformowala, ie w miesiqcu lipcu 2015r. przeprowadzono
procedurq oceny ryzyka technicznego ioperacyjnego w trakcie kt6rej dokonano identyfikacji
148 zagro2eh ryzyka, z tego 140 stanowiq zagroienia zakwalifikowane jako dopuszczalne , 7
jako zagro2enia tolerowane, 1 zagroienie zakwalifikowano jako n ieakceptowalne.
Ministerstwo przekazalo sprawq wojewodzie, kt6ry wyznaczyl termin na wykonanie zestawu
dokument6w na podstawie kt6rych zostanie podjqta decyzja o odstqpstwie. Pani

Wiceprezydent odczytata pismo Wojewody w kt6rym wskazano bardzo szeroki zakres i

rodzaj dokument6w jakie naleiy sporzqdzii w przedmiotowej sprawie w terminie 60 dni. Z

uwagi na zloiono(i zagadnienia Urzqd Miasta wystqpit o przedlu2enie terminu o kolejne 60
dni , z orientacji przeprowadzonych w biurach projektowych na wykonanie wskazanych w
pi5mie dokument6w niezbqdne jest ok. L,5 roku. Dla przykladu przy przej6ciu podziemnym
przez torowisko blisko rok prowadzona jest korespondencja dotyczqca uzgodnie6, dopiero w
lutym tego roku odbylo siq spotkanie komisji ds. bezpieczeistwa ruchu drogowego, kt6ra
ocenita warunki techniczne na tym przejiciu, byl to warunek techniczny wystawiony przez

PLK, na przyjazd komisji do Wfocfawka wfadze miasta oczekiwaly 6 miesiqcy. Dnia 5

paidziernika 2015r. Prezydent Miasta podpisal z PKP PLK oraz Urzqdem Marszalkowskim list
intencyjny na budowq dworca, na zawarcie stosownego porozumienia w zakresie wykonania
dokumentacji projektowo-kosztorysowej miasto oczekiwalo rok, kt6re zostalo podpisane w
grudniu ubieglego roku. Miasto przyjqio za priorytet w pierwszej kolejnolci przebudowq
dworca PKP PKS w drugiej kolejnodci sprawq przejazdu w ul. Kaliskiej. Dlatego w roku
ubieglym Urzqd Miasta odstapil od przeprowadzenia przetargu na wykonanie dokument6w
dotyczqcych odstqpstwa, prowadzone sa natomiast rozmowy zwiqzane z przebudowa
dworca z mo2liwoSciq dofinansowania przy osiqgniqciu odpowiednich wskainik6w do
wrzeinia br. Porozumienie dotyczy dokumentacji poniewa2 PKP iPLK ubiegajq siq o

dofinansowanie z innych program6w, w zwiqzku z tym potrzebne sq r6ine dokumenty
projektowe na zloienie wniosku o dofinansowanie. Pani Wiceprezydent poinformowala, 2e

odbyia spotkanie na kt6rym otrzymata informacjq, 2e PLK nie posiada wiedzy jak bqdzie
wyglqdai torowisko PKP we Wloclawku gdyi w planach jest jeszcze jeden tor, a zatem
przebudowa iuzyskanie odstqpstwa w sprawie przejazdu jest uzaleinione od przebudowy
trakcji nr 18. W zwiqzku z tym odstQpiono od tego przedsiqwziqcia i jako podstawowy
element przyjQto przebudowq dworca. Z uwagi na niepokojAce informacje dotyczqce zakresu
i termin6w prac wykonywanych przez PKP sprawy te zostaly przekazane parlamentarzystom
naszego regionu. Odnoszqc siQ do sprawy zwiqzanej z basenem Delfin Pani Wiceprezydent
poinformowala,2e podtrzymuje swoje wcze6niejsze stanowisko, w dniu 15 marca br. uplywa
termin na sporzqdzenie dokumentacji projektowo-kosztorysowej, zostanie ogloszone
postepowanie przetargowe. Po uzgodnieniu z Wiceprezydent Moraczewskq zostanie
ustalony termin spotkania z klubami radnych o kt6rym wspomnial Pan radny Krzysztof
Kukucki. Egzekwowanie warunk6w umownych jest 5ci5le monitorowane iw przypadku
przekroczenia termin6w sq ka2dorazowo wyciqgane konsekwencje.



Wiceprzewod niczacv radv Miasta radnv Rafal Sobolewski odnoszqc siq do sprawy
zan ieczyszczen ia powietrza stwierdzil,2e spos6b monitorowania tego zjawiska jest trudny
lecz mo2liwy dlatego tei wzorem innych miasta kt6re zamontowaly na swoim terenie
czujniki Pan radny zadeklarowat, 2e z wlasnych Srodk6w zakupi tego rodzaju czujnik dla
maasta i za pomoca aplikacji telefonicznej bqdzie mo2na monitorowai stan powietrza.
Radnv Jaroslaw Chmielewski odnoszqc siq do wypowiedzi Prezydenta Miasta poinformowat,
2e zaproszenia na spotkanie z Minister Edukacji zostaio wysfane Prezydentowi Miasta w dniu
13 futego 2O17r. o godz. 1307 na adres internetowy miasta Wtoclawek. W kwestii zaproszen
adresowanych do przedsiqbiorc6w Pan radny stwierdzil, 2e z jego informacji wynika, 2e
jedynie 15% odpowiedzialo pozpywnie, zdaniem Pana radnego jest to sytuacja wymagajqca
poprawy. Pan radny zwr6cif uwagq, ii nie uzyskal odpowiedzi na pytanie dotyczace koszt6w
usuniQcia pisaku z ulic, w roku ubieglym Pan radny wskazywai na zagroienie mo2liwoici
wygrania przetargu przez wloclawskq firmq przy podziale miasta na 4 rejony, co stalo siq
fa ktem.
Radna Mariola Gawlowska ponowila zapytanie w jakim terminie zostanie oddane do u2ytku
boisko wielofunkcyjne przy SP 2 iGimnazjum nr 2, ponadto czy konsekwencje nato2one na
wykonawcQ przeto2q siq na zysk dla uczni6w.
Radnv Damian Cheiminiak poprosil o zamkniqcie tematu zwiqzanego z przejazdem na ul.
Kaliskiej, kt6ry jest znany od wielu lat, zlo2ono ju2 w tej sprawie wiele obietnic, zdaniem
Pana radnego ulica Kaliska nie jest dostosowana do ruchu tranzytowego a PKP nie .jest
zainteresowane rozwiqzaniem proponowanym przez samorzqd.
Radnv Stanisiaw Krzemieniewski odnoszqc siq do wypowiedzi przedm6wcy stwierdzil, ze
mieszkaicy,,Poludnia" oczekujq otwarcia przejazdu na ul. Kaliskiej.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie zamyka dyskusje dotyczacE przedmiotowego
zagadnienia.

Ad.3
WystEpienie przedstawiciela Kujawsko-Dobrzyiskiej Organizacji Turystycznej.

Glos zabrala Pani Magdalena Kaczmarek Prezes Zarzqdu Kujawsko-Dobrzyriskiej Organizacji
Turystycznej, kt6ra przedstawita m.in. zakres dzialania organizacji na poziomie lokalnym oraz
plany zwiqzane z przygotowaniami do Festiwalu Wisly w roku 2017, kt6ry bqdzie
organizowany w zwiqzku z obchodami w roku bieiQcym Roku Rzeki Wisly. Pani Prezes
podziqkowala r6wniei radnym za podjqcie w roku 2016 uchwaly w sprawie poparcia
ustanowienia Roku 2017 Rokiem Rzeki Wisfy. W uchwale tej Rada Miasta Wloclawek
przylqczyla siq do cennej inicjatywy, aby Rok Rzeki Wisty stat siq wsp6lnq platformq dzialari
wok6l kwestii rewitalizacji wiSlanego szlaku wodnego oraz spowodowal przywr6cenie
Swietnoici, znaczenia inale2nej rangi Kr6lowej Polskich Rzek poprzez programy, projekty i

uroczystoSci organizowane przez organy rzqdowe, samorzqdowe, organizacje pozarzqdowe i

spotecznoici lokalne w ramach tych obchod6w. Nastqpnie Wiceprezes Zarzqdu Kujawsko-
Dobrzy6skiej Organizacji Turystycznej Pan Marcin Karasir{ski dokonal prezentacji
multimedialnej zagadnieri i zada6 zaplanowanych na rok 2077 zwiqzanych z obchodami Roku
Rzeki Wisfy oraz wyja5nil zasady dotyczqce finasowania imprez przez samorzqdy
wojew6dztwa i ich partycypacji finansowej w planowanych przedsiqwziqciach. W ramach
Festiwalu Wisly, kt6ry odbqdzie siq w miesiqcu sierpniu br. na trasie Wtoclawek - Nieszawa -
Ciechocinek - Toruri, kt6ra jest jednq z najbardziej malowniczych odcink6w Wisly,
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przewiduje siq organizacjq koncert6w, pokazy rzemiosla, spotkania z tradycjq nadrzecznq
oraz osobami, kt6re rekonstruujq tradycyjne drewniane jednostki, kt6rymi kiedyi sptawiano
towary rzeka Wislq oraz mniejsze lodzie sluiqce do polowu ryb bqdqce symbolem rzecznego
pfywania po odcinku Dolnej Wisty. Podczas Festiwalu Wisty zaprezentuja siq te2 rzeczni
ieglarze z Francji gdzie nad Loarq w Orleanie odbywa siq najwiqkszy festiwal rzeczny w
Europie. Bqdq te2 rzemieSlnicy wyrabiajqcy sieci, beczki, liny i inne akcesoria ieglarskie.
Przewiduje siq r6wnie2 wystQpy renomowanych zespol6w szantowych w tym tak2e przeglqd
piosenki 2eglarskiej oraz pokaz filmu ,,Rejs". Ponadto w programie zaplanowano tak2e
jarmark tradycyjnych produkt6w region6w nadwiSlariskich, stoiska edukacyjne prezentujEce
dawne rzemiosfa i zawody, rejsy po Wiile dla publiczno6ci oraz pokaz fajerwerk6w potaczony
z widowiskiem Swiatlo-diwiqk iwiele innych atrakcji. Wiqcej informacji dotyczqcych imprez
organizowanych przez Kujawsko-Dobrzyriskq Organizacjq Turystyczna bqdzie moina znaleld
pod adresem festiwa lwis ly. pl.

Ad.4
Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skarti Pani
Prezydenta Miasta Wloclawek.

na dziafalnosd

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska radny Stanisfaw Wawrzonkoski, kt6ry poinformowal, 2e w oparciu o
5 86 ust.1 pkt 3 Statutu Miasta Wfoclawek, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska podczas posiedzenia w dniu 23 lutego 2017 roku rozpatrywala skargq Pani

f, kt6ra zostala przesiana w dniu 8 grudnia 2016r przez Kancelariq Prezesa
Rady Ministr6w do Rady Miasta Wloclawek na dzialalno66 Prezydenta Miasta Wloctawek w
zakresie bezpodstawnego cofniqcia zgody na zbycie lokalu nr I pr.y ul. Szkolnej l. W wyniku
przeprowadzonego postqpowania wyjainiajqcego w przedmiotowej sprawie, Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska stwierdza co nastqpuje: p.ni I
wniosla skargq na dzialalnoSd Prezydenta Miasta Wloclawek w zakresie bezpodstawnego
cofniqcia zgody na zbycie lokalu nr I przy ul. Szkolnej I do Prezesa Rady Ministr6w pismem z

dnia 24 listopada zOtG r., kt6ra wedtug wlaSciwoSci zostala przekazana do Rady Miasta
Wloctawek w dniu 8 grudnia 2016 roku. Do ww. korespondencji skariqca dolqczyla pismo z

dnia 20 kwietnia 2OI5r., z dnia 21 lipca 2O!5r.; z dnia 2 wrzeSnia 2076r.: z dnia 22 wrzednia
2016r.; wypowiedzenie umowy najmu z dnia 5 paZdziernika 2016r.; postanowienie o
umorzeniu Sledztwa, pismo Rzecznika Praw Dziecka z dnia 28 pafdziernika 2013r. W zwiEzku
z faktem, ii postanowienie o umorzeniu Sledztwa oraz korespondencja Rzecznika Praw
Dziecka stanowiE nowe okolicznoici skargi z dnia 6 paidziernika 2016r. pismo jest
rozpatrywane jako nowa skarga. Skarga ta byia rozpatrywana na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska w dniu 24 listopada 2016 roku. Rada Miasta
Wloclawek w drodze uchwaly Nr XXVI/152/2016 z dnia 28 listopada 2015 r. uznafa skargq za

bezzasadnq. O stanowisku Rady oraz jej uzasadnieniu Skar2Eca zostala pisemnie
poinformowana oraz pouczona o tresci art. 239 51 ustawy z dnia !4 czerwca 1960 r. Kodeks
postQpowania ad ministracyjnego wskazujqcego, ii w przypadku gdy skarga, w wyniku
rozpatrywania, zostata uznana za bezzasadnQ i jej bezzasadno6i wykazano w odpowiedzi, a

skariqcy ponowil skargq bez wskazania nowych okoliczno6ci - organ wla6ciwy do jej
rozpatrzenia moie podtrzymai swoje stanowisko z odpowiednia adnotacjA w aktach sprawy.
Przedloione przez strone skariqcq nowe dokumenty tj. kserokopia postanowienia o
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umorzeniu Sledztwa, pismo Rzecznika Praw Dziecka z dnia 28 paidziernika 2013r., stanowia
nowe okoliczno6ci, kt6re jednak nie majq wplywu na spos6b rozpatrzenia sprawy przez

organ. stronie skar2qcej Prezydent przedstawil dla 4 osobowej rodziny PaniI
zamieszkuiEcej w lokalu nr.l, lokal zamienny przy ul. Wiejskiej l, n" przyjqcie kt6rego Pani

-|||cwvIdzndZcUuv.^u|ctI|UzrUzUI|eZU5|'d]v'o,,,-

propozycje: - na lokal zamienny przy ul. Ptasiej I m I pismem z dnia 24 paldziernika 2016r-
na lokal zamienny przy ul. Ceglanei I.l, pismem z dnia 23 listopada 2016 r. W chwili
obecnej merytoryczny wydzial przygotowuje propozycjq lokalu zamiennego spetniajqcego
wymogi art. 2 ust. L pkt 6 ustawy z dnia 27 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokator6w,
mieszkaniowym zasobie gminy io zmianie Kodeksu cywilnego, kt6ra na bie2qco uzgadniana
jest ze stronE skar2qcq ima byi przedstawiona do korica lutego 2017 r. Wobec powyiszego
Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska wypracowala stanowisko na podstawie
przedstawionej dokumentacji, ii za(zuIv podnoszone w tym zakresie przez stronq nie
znajdujq uzasadnienia, w zwiqzku z tym Komisja uznaje skargQ za bezzasadnq.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly uznajecy skargq za bezzasadnq rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie
Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen radnych do zabrania gtosu w dyskusji PrzewodniczEcy Rady Miasta
radny Krzysztof Kukucki poddal pod giosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
rozpatrzenia skargi Pani I na dziafalnosi Prezydenta Miasta Wloclawek.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwafv radni
opowiedzieli sie iednomv6lnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

W zwiazku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokoiu.

Ad.5
Projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi Pani
Prezydenta Miasta Wloclawek.

na dzialalno66

Przedmiotowe zagadnienie przedstawii Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Stanislaw Wawrzonkoski , kt6ry wyjaSnil, ie w oparciu o 5 86 ust. L pkt 3 Statutu Miasta
Wtocfawek, Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska podczas posiedzenia w dniu
23 lutego 2017 roku rozpatrywata skargq panif, z dnia 19 grudnia 2O1G r. na
dzialalnoid Prezydenta Miasta Wiociawek w zakresie bezpodstawnego cofniqcia zgody na
zbycie lokalu nr I orrv ul. Szkolnej l, do tt6rel skar2qca wniosta nowe okoliczno(ci poprzez
dostarczenie orzecze6 o stopniu niepefnosprawnoici czlonk6w rodziny. W wyniku
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przeprowadzonego postQpowania wyja(niajqcego w przedmiotowej sprawie, Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska stwierdza co nastqpuje: w zakresie
bezpodstawnego cofnigcia zgody na zbycie lokalu nr. I pr.y ul. Szkolnej I skarga nani !
I z dnia 6 paidziernika 2016 r., kt6ra zostata przekazana zgodnie z wlaSciwo6ciq w
dniu 25 paldziernika 2016r. przez Wojewodq Kujawsko - Pomorskiego byta rozpatrywana na
posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska w dniu 24 listopada 2016
roku. Rada Miasta Wtoclawek w drodze uchwaly Nr XXVI/152/2016 z dnia 28 listopada 2016
r. uznafa skargq za bezzasadnq. O stanowisku Rady Skariqca zostala pisemnie
poinformowana oraz pouczona o tregci artvkulu art. 239 51 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r.
Kodeks postqpowania ad m in istracyjnego wskazujQcego, ii w przypadku gdy skarga, w wyniku
rozpatrywania, zostala uznana za bezzasadnq ijej bezzasadno5i wykazano w odpowiedzi, a

skar2qcy ponowil skargq bez wskazania nowych okolicznoici - organ wla6ciwy do jej
rozpatrzenia mo2e podtrzymad swoje stanowisko z odpowiednia adnotacjq w aktach sprawy.
p"nl I niezadowolona jest ze sposobu rozpatrzenia skargi i w dniu 19 grudnia

2016 r. wniosla do Rady Miasta Wloclawek pismo zatytulowane jako ,,sprzeciw do uchwaly".
Do ww. pisma dolqczyla korespondencjq Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia l czerwca
2010r., pismo z dnia 30 wrze6nia 2O70r. oraz orzeczenie o stopniu n iepefnosprawno5ci
czlonk6w rodziny jak r6wniei pismo z dnia 3 sierpnia 2015 r. Administracji Zasob6w
Komunalnych. Wobec faktu, 2e pismo zawiera nowe elementy skargowe w postaci

dorqczonych orzeczen o n iepetnosprawnojci, kt6re stanowiA nowe okolicznosci do skargi z

dnia 6 paidziernika 2016 r., powy2sze pismo jest rozpatrywane w trybie skargowym. W
obecnej chwili merytoryczny wydzial przygotowuje dla prni I propozycjq
lokalu zamiennego spetniajqcego wymogi art. 2 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r.

o ochronie praw lokator6w, mieszkaniowym zasobie gminy io zmianie Kodeksu cywilnego,
kt6ra na bieiqco uzgadniana jest ze stronQ skariEca. Propozycja ta ma zostad przedstawiona

do koica lutego 2017 r. Wobec powyiszego Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska wypracowata stanowisko na podstawie przedstawionej dokumentacji, i2 zarzuty
podnoszone w tym zakresie przez strone nie znajduja uzasadnienia, w zwiqzku z tym Komisja

uznaje skargq za bezzasadnq.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly w kt6rym zlo2onq skargq uznaje siq za bezzasadnq rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinie w tej
sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie otwiera dyskusjQ nad
ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh radnych do zabrania gtosu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta
radnV Krzysztof Kukucki poddal pod glosowanie przyjgcie projektu uchwaly w sprawie
rozpatrzeniaskargieanifnadziata|no(6PrezydentaMiastaW|oc|aWek.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udziaiem 22 radnvch za podieciem uchwalv radni
ooowiedzieli sie iednomvSlnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
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W zwiqzku z powyiszym PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e uchwala zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.6
Projekt uchwaiy w sprawie wyraienia zgody na wniesienie aportem do sp6lki z

ograniczonq odpowiedzialnoSciq pn. Miejskie Przedsiqbiorstwo Wodociqg6w iKanalizacji
we Wloclawku mienia w postaci Srodk6w trwatych oraz podwyiszenia kapitalu
zakladowego,

Wprowadzenia do projektu uchwaiy dokonala Dyrektor Biura Nadzoru Wla6cicielskiego i

Przeksztatceri Pani Kamila Stomczewska informujqc, 2e przekazanie w formie aportu mienia
Gminy Miasto Wloclawek, wymienionego w zaiqczniku do niniejszej uchwaly, jest
podyktowane koniecznodciq uregulowania spraw wlasno5ci poprzez przekazanie majqtku na
rzecz wfaSciwej jednostki czyli Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodociqg6w i Kanalizacji Sp6tka
z o.o. Kapital zakladowy sp6lki wzroSnie o wartoii wnoszonego mienia, czyli o kwotQ
89.498,00 zl i bqdzie wynosil 46.678.462,60 zlotych. Powy2szy aport nie bqdzie obciq2ony
podatkiem od towar6w i uslug. Zgodnie z art.18 ust.2 pkt.9lit. ,,f" i,,C" ustawy z dnia 8
marca 1990 r. o samorzqdzie gminnym do wylqcznej kompetencji rady gminy naleiy
podejmowanie uchwai w sprawach majqtkowych gminy dotyczqcych m.in. tworzenia i

przystqpowania do sp6fek oraz okre(lenia zasad wnoszenia, cofania izbywania udziaf6w i

akcji przez Prezydenta Miasta. Tym samym w kompetencji rady gminy leiy wyraienie zgody
na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczona od powiedzia Ino6ciq pn. Miejskie
Przedsiqbiorstwo Wodociqg6w i Kanalizacji we Wloclawku mienia w postaci Srodk6w
trwalych oraz podwy2szenia kapitalu zakiadowego.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta
Przewodniczqcy Komisji radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai ii otwiera dyskusjq w przedmiocie ww.
zagadnienia.

Wobec braku zgloszeri radnych do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Krzysztof Kukucki poddal pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia
zgody na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczonq odpowiedzialno6ciq pn. Miejskie
Przedsiebiorstwo Wodociqg6w i Kanalizacji we Wloclawku mienia w postaci Srodk6w
trwalych oraz podwyiszenia kapitalu zakladowego.

W wvniku przeprowadzonego glosowania w kt6rym udziai wzielo 22 radnvch. za przvieciem
ww. oroiektu uchwalv radni opowiedzieli sie iednomvjlnie przv braku gfos6w orzeciwnvch
oraz wstrzvmuiacvch sie.
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W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e uchwala zostala
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad.7
Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dziafalnoSci
Komisji Bezpieczeistwa iPorzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu iPowiatu
Wloclawskiego za 2016 rok.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Dyrektor Wydzialu Zarzqdzania
Kryzysowego Pan Janusz Majerski informujqc m.in.,2e realizujqc zadania Prezydenta Miasta
Wiociawek i Starosty Wloclawskiego w zakresie zwierzchnictwa nad miejskimi i

powiatowymi sluibami, inspekcjami istraiami oraz zadania okrejlone w ustawach z zakresu
porzqdku publicznego i bezpieczeistwa obywateli, zgodnie z ustawq o samorzqdzie
powiatowym - Komisja Bezpieczeistwa i Porzqdku dla Miasta Wloctawek na prawach
powiatu i Powiatu Wloctawskiego w pelnym zakresie wykonala zamierzenia Planu Pracy
Komisji na 2015r. Komisja zrealizowafa zaplanowana tematykQ nawiqzujqcq do ustawowych
zadai Prezydenta Miasta Wloclawek iStarosty Wloclawskiego okre(lonych w ustawie o
samorzqdzie powiatowym w zakresie porzqdku publicznego ibezpieczefistwa obywateli na
czterech posiedzeniach tj. w miesiqcu marcu, w miesiqcu czerwcu, w miesiqcu wrze(niu oraz
w miesiqcu grudniu 2016 roku. Realizacja zadan przez Komisjq w 2016 roku wynikajqca z art.
38a ustawy o samorzqdzie powiatowym w znacznym stopniu przyczynila siq do zachowania i

utrwalenia na akceptowalnym przez lokalna spolecznoSi poziomie bezpieczeistwa i

porzadku publicznego oraz sprzyjaia wsp6lpracy i wsp6ldzialaniu administracji
samorzqdowej oraz miejskich ipowiatowych stu2b, inspekcji istra2y.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowe Sprawozdanie rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku
Prawnego i Publicznego. W imieniu Komisji opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta
Przewod n iczqca radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowaf, 2e otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gfosowanie przyjqcie Sprawozdania Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek
z dziatalnoici Komisji Bezpieczedstwa iPorzqdku dla Miasta Wloctawek na prawach powiatu i

Powiatu Wloclawskiego za 2O76 rok.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 21" radnvch za przvieciem
przedstawionego Sprawozdania radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, gtos6w orzeciwnvch
oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat,2e ww. Sprawozdanre
zostalo przyjQte przez Rade Miasta w przedloionym brzmieniu.
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Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.8
Projekt uchwalv w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania Prezydenta Miasta Wloclawek w
zakresie realizacji zadania pn. ,,Rewitalizacja kwartalu od ul. 3-go Maja do ul. Tumskiej.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e Rada Miasta
Wtoclawek Uchwafq Nr XIX/55/2016 z dnia 30 maja 2016 r. powofafa komisjq doralnq ds.

opracowania zalo2ei dla zadania pn. ,,Rewitalizacja kwartalu od ul. 3-go Maja do ul.

Tumskiej". Realizujqc zobowiqzanie Rady, w drodze niniejszego projektu uchwaly, Komisja
doraina przedstawia sprawozdanie ze swej pracy.

Ooinia komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyia oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
rad ny Stanisfaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e otwiera dyskusjq nad
ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziai wzieli:
Radnv J6zef Mazierski zasugerowai, 2e procedowany projekt uchwaly zawiera opiniq biura
prawnego podobna do wcze6niej wydanej, a dotyczqcej uchwaly Komisji Rewizyjnej oraz
zaleceri pokontrolnych dla Prezydenta Miasta. Z opinii prawnej wynika,2e Rada Miasta nie
moie udzielad organowi wykonawczemu konkretnych zalecef i polecei poniewai przekracza
swoje kompetencje. Natomiast uchwaia stanowiqca o konkretnych dzialaniach Prezydenta
moie mied jedynie charakter intency.iny i zawierai wylqcznie wytyczne iwskaz6wki dla
organu wykonawczego, a zatem nie mo2na nakazai stosowania konkretnych rozwiqzai oraz
obligowai Prezydenta do podejmowania okreSlonych czynno6ci. W zwiazku z tym czy nie
zachodzi obawa, 2e po podjqciu przez Radq Miasta procedowanej uchwaty nastqpi jej
uchylenie przez organ nadzoru. Zdaniem Pana radnego Rada Miasta ma prawo do
wydawania zalecefi Prezydentowi Miasta, co wynika ze Statutu Miasta natomiast opinia
biura prawnego wskazuje, 2e jest to niemoiliwe. Ponadto Pan radny zwr6cit uwagq, na tytut
uchwaly i poprosil o wyjalnienie i uszczeg6lowien ie jakiego kwartalu dotyczy uchwala oraz
jakie ulice wchodzq w jego skfad.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki odnoszqc siq do wypowiedzi radnego
j6zefa Mazierskiego w kwestii r6inic pomiqdzy procedowanq uchwalq, a uchwafq uchylonE
przez organ nadzoru o kt6rej wspomnial Pan radny wyjainil, ie w uchwale znajdujq siq tzw.
miqkkie sformulowania, Prezydentowi Miasta zaleca siq czy tei rekomenduje sie podjecie
pewnych dziafa6, tym samym Rada Miasta nie narusza kompetencji organu wykonawczego,
wyznacza natomiast kierunki po2qdane oczekujEc, 2e Prezydent Miasta uwzglqdni je w
swoich dziafaniach, nie jest to jednak zobowiqzanie natury prawnej. Natomiast odnoszqc siq
do kwestii nazewnictwa Pan Przewodniczqcy Rady Miasta wyja!nil, ie podczas procedowania
nad bud2etem miasta Klub radnych PIS zaproponowai wprowadzenie do budietu na rok
2016 zadania dotyczqcego rewitalizacja kwartatu od ulicy 3 Maja do ulicy Tumskiel ,
poniewa2 Klub radnych SLD zto2yi wniosek o powolanie komisji dorainej, kt6ra mialaby sie
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zajqi sposobem zagospodarowan ia i aby jej dziatania byly sp6jne z zapisami budietowymi
przyjqto taka nazwq . Nie jest ona jednak adekwatna do rzeczywisto5ci poniewai jak slusznie
zauwaiyt Pan radny J6zef Mazierski wskazuje ona na teren u zbiegu ulic pomigdzy 3 Maja a

Tumskq. Nale2y podkre6lii, 2e w komisji dorainej pracowali przedstawiciele wszystkich
klub6w radnych, udafo siq wypracowai konsensus, kt6ry doprowadzil do wypracowania
obecnie procedowanej uchwafy w kt6rej zaklada siq, aby ten obszar miasta zostai
zagospodarowany pod uslugi publiczne oraz cele mieszkaniowe. Zrezygnowano z funkcji
komercyjnej poniewai tego typu funkcje powinny byi lokalizowane w budynkach
nienaleiqcych do samorzqdu miasta, stymulujqc tym samym wla5cicieli tych budynk6w do
wprowadzania zmian w rewitalizowanym obszarze. Obecna uchwala inicjuje i pozwala na

faktycznq rewitalizacjq najstarszej czq6ci miasta w tym r6wniei rewitalizacjq spolecznq na co
wskazujq dotychczasowe diagnozy.
Radnv Stanislaw Krzemieniewski stwierdzil, ie stanowisko iustalenia wypracowane przez

komisjq dorainq powolanq do spraw zwiqzanych z rewitalizacjq terenu u zbiegu ulic 3 Maja i

Tumskiej nie uzasadniajq powolania kolejnej komisji ds. rewitalizacji, dlatego zdaniem Pana
radnego podjqcie tego typu dziala6 jest zbqdne.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wyjainii, 2e na temat zasadnoici
powolania komisji ds. rewitalizacji Rada Miasta bqdzie procedowai w innym punkcie
porzEdku obrad, ponadto rewitalizacja miasta wykracza poza wskazany obszar ijest szerokim
pojqciem, kt6ry wykracza poza dzialania powolanej na okredlony czas iw okreSlonym celu
komisji doraine.i.
Wobec wyczerpania gfos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanie
przyjgcie projektu uchwaly w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania Prezydenta Miasta
Wtociawek w zakresie realizacji zadania pn.,,Rewitalizacja kwartaiu od ul. 3-go Maja do ul.
Tumskiej.
W wvniku glosowania przeorowadzonego z udzialem 21 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedzialo sie 20 radnvch, przv l glosie przeciwnvm oraz braku glos6w wstrzvmuiacvch
s re.

W zwiqzku z powyZszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostata
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.9
Projekt uchwaty w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania Prezydenta Miasta Wloclawek w
zakresie ksztaftowania pozytywnych wzorc6w na rynku pracy oraz stosowania klauzul
spofecznych w zam6wieniach publicznych.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki jednq z kompetencji
zastrze2onych dla organu stanowiqcego gminy, jakim jest rada miasta, jest stanowienie o
kierunkach dzialania Prezydenta Miasta oraz przyjmowanie sprawozdari z jego dzialalno5ci.
Klub Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej Rady Miasta Wlociawek wnoszac ninie;szy
projekt uchwaly chce zwr6cii uwagq Prezydenta Miasta Wloctawek na niepo2qdane z

perspektywy organ6w wladzy publicznej zwiqkszanie zatrudnienia w r6inych jednostkach
miejskich w oparciu o umowy cywilne. Angaiowanie personelu w ramach um6w zlecenia, o
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dzieto czy w oparciu o dzialalnoii gospodarczQ pracownika nie tylko nie spotyka siQ z naganq
i dezaprobata takiego postepowania, ale wrqcz przeciwnie uznawane jest za przejaw
oszczqdnego igospodarnego zarzqdzania groszem publicznym. W ocenie tej patologicznej
sytuacji wielu osobom formulujqcym wnioski o zasadno6ci stosowania um6w cywilnych w
administracji publicznej umyka jednak fakt,2e wszyscy kierownicy miejskich zaklad6w pracy
tj. dyrektorzy jednostek i zaklad6w budietowych oraz czlonkowie zarzqdiw sp6iek z

udzialem Miasta Wlocfawek sq zatrudnieni w oparciu o umowy o pracq. Wszyscy
pracodawcy miejscy korzystajE, zatem z przywilej6w gwarantowanych przez kodeks pracy
czy ustawq o pracownikach samorzqdowych. Wla6nie to dziafanie miejskich pracodawc6w,
jak iprzyzwolenie na takie postepowanie ze strony wladz miasta uzasadnia potrzebq
przyjqcia uchwafy wskazujqcej kierunki dzialania Prezydenta Miasta Wloclawek w zakresie
propagowania pozytywnych wzorc6w na rynku pracy. Projekt uchwafy wskazuje na dwie
dziedziny, kt6re w przekonaniu autor6w projekt6w majq kluczowe znaczenia dla
ksztaftowania pozytywnych wzorc6w na rynku pracy tj. zatrudniania w miejskich instytucjach
oraz sp6lkach z udziatem miasta wyfqcznie w oparciu o umowe o prace oraz powszechne
stosowanie tzw. klauzul spolecznych w zam6wieniach publicznych. W projekcie dokonano
rozr62nienia na rekomendacje dotyczqce samego urzqdu miasta ijednostek bud2etowych
oraz innych komunalnych os6b prawnych, w tym sp6lek z udzialem miasta z uwagi na

charakter oddzialywania prezydenta na te podmioty tj. odpowiednio moiliwe nakazanie
stosowania zatrudnienia w oparciu o stosunek pracy i klauzul spolecznych oraz
oddziatywania na podjqcie takich decyzji w podmiotach posiadajqcych osobowoii prawna.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. W imieniu Komisji opiniq przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji rad ny Stanistaw Wawrzonkoski.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie otwiera dyskusje nad
ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Wiceprzewod niczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzif, 2e stosowanie klauzul
spolecznych przez samorzqdy, sp6lki skarbu parlstwa czy tei inne agendy rzadowe winno byi
oczywiste choi nie zawsze sE one stosowane. Pan radny jako czionek Wojew6dzkiej Rady
Dialogu Spolecznego z ramienia NSZZ ,,Solidarno3i" bqdzie gfosowal za przyjqciem
procedowanej uchwaty, choi uwaia, ie w dzialalnoici publicznej kierunki wskazane w
uchwale powinny byi standardem bez stosowania dodatkowych klauzul spolecznych
motywujqcych do tego rodzaju dzialari. Instytucje publiczne powinny byi przykladem dla
innych przedsiqbiorc6w do przyjqcia takich kierunk6w dziaiania. ldea klauzul spotecznych w
postepowaniu organ6w paistwa i samorzqdu powstala na wniosek Solidarnojci i pomimo
r62nych dzialari powr6cifa ponownie iobecnie r6wnie2 w zam6wieniach publicznych kladzie
siq du2y nacisk, aby zasady te byly przestrzegane, powr6t do przestrzegania klauzul
spoieczno6ciowych jest poklosiem walki z tzw. umowami 6mieciowymi, kt6re stanowiq
ponad 27 % wszystkich um6w o pracq i stawiajq nasz kraj na pierwszym miejscu w
stosowaniu tego typu dziala6. Dlatego wloclawski samorzqd powinien byi dobrym
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przykladem w odchodzeniu od tych praktyk iw zwiqzku z tym Klub radnych PIS popiera tego
typu inicjatywQ.

Wobec braku innych zgloszeri do zabrania gfosu w dyskusji na temat procedowanego
zagadnienia Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddaf pod glosowanie
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania Prezydenta Miasta
Wloclawek w zakresie ksztattowania pozytywnych wzorc6w na rynku pracy oraz stosowania
klauzul spolecznych w zam6wieniach publicznych.
W wvniku przeorowadzonego gtosowania z udzialem 19 radnvch za orzvieciem uchwalv
opowiedzialo sie 17 radnvch przv braku glos6w przeciwnvch oraz 2 giosach wstrzvmuiacvch
s tg.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zafacznik do orotokotu.

Po zakofczeniu procedowania nad ww. projektem uchwaly PrzewodniczEcy Rady Miasta
poinformowal, ie ogtasza przerwq w obradach sesyjnych do godz. 11s0.

Przerwa w obradach.

Po zakoriczonej przerwie obrady wznowil i kontynuowal Wiceprzewodniczacy Rady Miasta
radny Jan usz Dqbczyriski.

Ad. 10
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalQ w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu
budietowego pod nazwq Zaklad AktywnoSci Zawodowej we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Dyrektor Zakladu AktywnoSci Zawodowej Pan
Adam Turek, kt6ry poinformowal, 2e zgodnie z art. 16 ust. 2 pkt.5 ustawy z dnia 29 sierpnia
2009 r. o finansach publicznych, organ stanowiqcy powinien okre5lii terminy i spos6b
ustalania zaliczkowych wplat nadwy2ki Srodk6w obrotowych dokonywanych przez zaklad do
bud2etu miasta, jak r6wniei spos6b itermin rocznych rozliczeri idokonywania wplat do
bud2etu. Ponadto ustawE z dnia 5 wrze5nia 2016 r. o szczeg6lnych zasadach rozliczeri
podatku od towar6w iuslug oraz dokonywania zwrotu irodk6w publicznych przeznaczonych
na realizacjq projekt6w finansowanych z udziatem Srodk6w pochodzqcych z budietu Unii
Europejskiej lub od pahstw czionkowskich Europejskiego Porozumienia o Wolnym Handlu
przez jednostki samorzqdu terworialnego, dokonano zmian w ustawie o finansach
publicznych dodajqc dwa zapisy dotyczqce rozliczenia zakladu bud2etowego z gmina z tytulu
podatku od towar6w i uslug. Wedfug znowelizowanej ustawy o finansach publicznych w
zakresie podatku VAT, to Rada Miasta winna tak2e okreilii zasady ustalania i przekazywania
z budietu jednostki samorzqdu terytorialnego.
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Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i

Polityki Spolecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczacy Komisji
radny Tomasz Nagala.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczydski poinformowai, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri radnych do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewod niczQcy Rady

Miasta radny Janusz Dqbczyiski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly
zmieniajqcej uchwatq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakladu budietowego pod
nazwq Zaklad AktywnoSci Zawodowej we Wfoctawku.
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 17 radnvch za oodieciem uchwalv radni
opowiedzieli sie iednomvSlnie, gtos6w orzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny .lanusz Dqbczy6ski
poinformowal, 2e uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokotu.

Ad. 11
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego
Wloclawskiej Rady Senior6w.

W wyniku chwilowej nieobecno6ci na sali obrad przedstawiciela Prezydenta Miasta, kt6ry
zobowiEzany byl do dokonania wprowadzenia do projektu uchwaly powstalo op6znienie
procedowania nad ww. projektem uchwaly. W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod niczacy
Rady Miasta polecil, aby dokonywai adnotacji w protokole w kt6rych punktach
procedowanego porzqdku obrad sesyjnych nie uczestniczyli przedstawiciele Prezydenta
Miasta lub Zastqpcy Prezyd enta.

Przybyly na obrady Dyrektor Wydziaiu Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego Pan Piotr
Bielicki przeprosil za sp6inienie idokonujqc wprowadzenia do uchwaly wyjadnit, 2e Rada

Miasta Wloclawek Uchwalq Nr Vl/77 /2075 z dnia 30 marca 2015 r. powotala Wloclawskq
Radq Senior6w, bqdqc4 cialem o charakterze konsultacyjnym, doradczym iinicjatywnym w
sprawach wainych dla os6b starszych. Zatwierdzenie 12 osobowego skladu Wloctawskiej
Rady Senior6w odbyio siq na mocy Uchwaty Nr lXl61/2015 Rady Miasta Wloclawek podjQtej
dnia 23 czerwca 2015 r. W trakcie trwania kadencji jeden z czlonk6w Wloclawskiej Rady
Senior6w wybrany w wyniku przeprowadzenia wolnego naboru, zloiyl rezygnacjq z

czfonkostwa w Radzie. W zwiqzku z powy2szym zaistniata koniecznoii uzupefnienia sktadu i

zatwierdzenia zmian w skladzie osobowym Wtoclawskiej Rady Senior6w.
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Ooinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i

Polityki Spotecznej. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji
radny Tomasz Nagala.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze6 do zabrania gtosu w dyskusji Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny
Janusz Dqbczyriski poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq
w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Wloclawskiej Rady Senior6w.
W wvniku qtosowania orzeprowadzoneso z udzialem 17 radnvch za podieciem uchwaiv radni
opowiedzieli sie iednomvSlnie. glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 12
Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie szczeg6fowych warunk6w itrybu
przyznawania dorocznych nagr6d Prezydenta Miasta Wloclawek za osiqgniqcia w
dziedzinie tw6rczoS€i artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonafa Dyrektor Wydziatu Kultury, Promocji i Komunikacji
Spofecznej Pani Angelika Zychlewicz wyjaSniajqc, ie wniesienie pod obrady Rady Miasta
Wloclawek uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie szczeg6lowych warunk6w i trybu
przyznawania dorocznych nagr6d Prezydenta Miasta Wloctawek za osiqgniqcia w dziedzinie
tw6rczo6ci artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury jest efektem zglaszanych uwag
czlonk6w Kapituly. Proponowane zmiany dotyczE m.in.: uzupefnienia danych we wniosku,
dodano nazwq nagrody ,,Laur Prezydenta", zmieniono nazwq kategorii Odkrycie roku na
Debiut roku oraz okreSlono mo2liwo6i przyznania nagrody rzeczowej za szczegolne
upowszechnianie kulturv w mieicie Wloclawek.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaly w powy2szej sprawie rozpatrzyla
Kultury i Sportu, kt6rq przedstawil Radzie Miasta
Luczak.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Przewodniczqcy Komisji radny Krystian

Dqbczyriski poinformowaf, 2e otwiera

Z uwagi na brak zgloszed ze strony radnych do udziaiu w dyskusji Wiceprzewodn iczqcy Rady
Miasta radny janusz Dqbczyhski poddai pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly
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zmieniajacej uchwale w sprawie szczeg6towych warunk6w itrybu przyznawania dorocznych
nagr6d Prezydenta Miasta Wloclawek za osiqgniqcia w dziedzinie tw6rczoici artystycznej,
upowszechniania i ochronv kultury.
W wvniku gfosowania przeprowadzonego z udzialem 17 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedziafo sie 15 radnvch. przv braku qfos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch
s re.

W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala
zostala podjQta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 13

Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu wsp6lfinansowaneto w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, 06 priorytetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2, Ksztafcenie og6lne izawodowe, Poddziafanie -
10.2.2 Ksztafcenie og6lne, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim -
partnerem wiodqcym pn.: "Region Nauk Scisfych ll - edukacja przyszlo3ci", w ramach
konkursu Nr RPKP.10.02.02.-\Z.00-04-0261 t6.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Dyrektor Wydziafu Edukacji Pani Agnieszka
Bialopiotrowicz, kt6ra poinformowata, 2e projekt ,,Region Nauk Scislych ll - edukacja
przysztoici" realizowany bqdzie w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko - Pomorskim. W
projekcie udzial we2mie 50 szk6i z woj. kujawsko-pomorskiego. Z miasta Wtoctawek bedE to
szkofy: lLiceum Og6lnoksztalcqce, ll Liceum Og6lnoksztafcqce, lll Liceum Og6lnoksztafcqce,
lV Liceum 096lnoksztatcqce, V Liceum 096lnoksztalcqce, Technikum przy Zespole Szk6t

Chemicznych oraz Technikum przy Zespole Szk6t Budowlanych. Gl6wnym zadaniem projektu
bqdzie zbudowanie kompleksowego systemu pracy z uczniem zdolnym i stworzenie
innowacyjnych metod pracy z uczniami osiqgajqcymi niezadowalajqce wyniki w nauce z

przedmiot6w matematyczno - przyrodniczych i jqzykowych, w tym zajQcia innowacyjne,
przygotowanie nauczycieli do pracy eksperymentalnej oraz doposa2enie pracowni szkolnych.
Projekt bqdzie siq skladai z 3 moduf6w. I modul - zajqcia w szkoiach dla uczni6w ze

specjalnymi potrzebami edukacyjnymi oraz terapia psychologiczno - pedagogiczna i

socjoterapia. ll modul - zajgcia interdyscyplinarne - geografia turystyczna Unii Europejskiej,
arytmetyka z elementami logiki, biologia ifizyka w medycynie, chemia iekologia, fizyka z

technikq, ekonomia w szkole. lll modul - zajqcia na wyiszej uczelni - kierunki matematyczno
- przyrodnicze. W tym module odbqdzie siq wakacyjny kurs animator6w nauki dla mlodzie2y
zdolnej, zakofczony certyfikatem, zajqcia w astro bazach, ob6z zimowy ,,zima pod
gwiazdami". Dla ka2dej ze szk6l odbeda sie 2 wyjazdy do Centrum Nauki, warsztaty
wyjazdowe polqczone z wypoczynkiem. Zostanq wyposa2one laboratoria przedmiotowe w
specjalistyczny sprzqt ioprogramowanie multimedialne. Odbedzie siq cykl wyjazdowych
szkolefi dla nauczycieli. Projekt zakoriczy spektakularne 6wiqto nauki. Szacunkowa wartoii
calego projektu wyniesie ponad 3 miliony zl. Wkladem wfasnym miasta bgdzie u2yczenie sal
lekcyjnych. Projekt realizowany bqdzie w latach 2017 - 20L8. Majac na uwadze korzy6ci
wynikajace z realizacji projektu, zasadne jest przyjqcie przedmiotowej uchwaly.
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Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz udzieliia pozytywnej opinii Komisja Edukacji, kt6rE
zaprezentowala Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Wiceprzewod niczacy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowat, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na
przystqpienie Gminy Miasto Wlociawek do projektu wsp6lfinansowa nego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 -
2020, Oi priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Dziatanie 10.2. Ksztafcenie 0g6lne i

zawodowe, Poddzialanie - tO.2.2 Ksztalcenie og6lne, w partnerstwie z Wojew6dztwem
Kujawsko - Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.: "Region Nauk Scislych ll - edukacja
przyszlotci", w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02.-\Z.OO-O4-O25/ 16.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego z udzialem 17 radnvch za podieciem uchwatV radni
opowiedzieli sie iednoglo6nie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie stwierdzono.

W zwiqzku z powy2szym Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala
zostata podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 14
Projekt uchwaiy w sprawie wyraienia zgody na przystapienie Gminy Miasto Wfoclawek do
projektu wsp6tfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, 05 priorytetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dziafanie 10.2. Ksztalcenie og6lne i zawodowe, Poddzialanie -
10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, pn.: "Wloclawek zawodowo", w ramach konkursu Nr
RPKP. 10.0203.-f Z.OO-O4-O27 | L6.

Wprowadzenia do zagadnienia bqdqcego przedmiotem projektu uchwaly dokonala tak2e
Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz wyja(niajqc, ie projekt
,,Wloctawek zawodowo" realizowany bqdzie w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oi priorytetowa
L0 Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztalcenie o96lne izawodowe, Poddziatanie -
10.2.3 Ksztalcenie zawodowe. Projekt ma na celu dostosowanie ksztatcenia zawodowego do
potrzeb rynku pracy, tym samym zwiqkszenie szans na zatrudnienie uczni6w szk6l
zawodowych poprzez praktyki zawodowe oraz kursy kwalifikacyjne koriczqce siq
certyfikatem zewnetrznym, wsparcie nauczycieli ksztatcenia zawodowego ukierunkowane na
podniesienie kompetencji lub kwalifikacji (zawodowych i dydaktycznych). Dzialania
projektowe ukierunkowane bqd4 na podniesienie kompetencji instruktor6w praktycznej
nauki zawodu oraz opiekun6w praktyk lub opiekun6w staiysty u pracodawc6w.
Zaplanowano realizacjq wysokiej jako(ci miesiqcznych sta2y i praktyk zawodowych dla
uczni6w szk6f zawodowych oraz doposaienie pracowni zawodowych. W projekcie bqdq brali



udzial uczniowie z 6 szk6l zawodowych tj. Zespolu Szk6l Budowlanych, Zespoiu Szk6t

Chemicznych, Zespofu Szk6l Ekonomicznych, Zespolu Szk6l Elektrycznych, Zespolu Szk6f

Samochodowych, Zespolu Szk6t Technicznych.
Szacunkowa wartoSi projektu wynosi 6.492.436,94 zl. Wysoko(i dofinansowania to kwota
6.167.777,94 zt, pozostaie Srodki tj. 324.665 zl stanowiq wklad wlasny niepieniqiny -
u2yczenie sal. Projekt realizowany bqdzie w latach 2017 - 2018. MajEc na uwadze korzygci
wynikajqce z realizacji projektu, zasadne jest przyjecie przedmiotowej uchwaly.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyia oraz udzieliia pozytywnej opinii Komisja Edukacji, kt6rq
zaprezentowaia Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyrlski poinformowal, 2e otwiera
dyskusje nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgfoszeri do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny
Janusz Dqbczyriski poddat pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyra2enia
zgody na przystEpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu wsp6lfinansowanego w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na

lata 2014 - 2020, OS priorytetowa 10 lnnowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztafcenie
o96lne i zawodowe, Poddzialanie - 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, pn.: "Wloctawek
zawodowo", w ramach konkursu Nr RPKP.10.0203 .-\Z.OO-O4-O27 /16.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch za podieciem uchwalv radni
opowiedzieli sie iednomvslnie, elos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

W zwiqzku z powyiszym Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e uchwata
zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zafqcznik do protokofu.

Ad. 15

Projekt uchwaiy w sprawie wyraienia zgody na przystepienie i realizacjq przez szkoty
projekt6w w ramach Programu Erasmus +, Akcja 1 -mobilnoSd edukacyjna , Akcja 2-
Wsp6lpraca na rzecz innowacji iwymiany dobrych praktyk, na lata 2014-2020.

Tytuiem wprowadzenia do projektu uchwaty Dyrektor Wydziafu Edukacji Pani Agnieszka
Eialopiotrowicz poinformowala, 2e w zwiqzku z mo2liwo6ciq ubiegania siq w latach 2014-
2020 o irodki w ramach Programu Erasmus+ szkoly zgfaszajq chqe przystapienia do w/w
projektu. Program Erasmus+ to program Unii Europejskiej w dziedzinie edukacji, szkoleri,
miodzieiy isportu na lata 20!4-2022. Zostal opracowany tak, aby wspierai kraje
uczestniczace w programie w zakresie efektywnego wykorzystywania potencjalu kapitalu
spofecznego oraz promowania idei uczenia siq przez cate 2ycie. Erasmus+ to r6wnie2
odpowiedl na potrzeby wsp6lczesnej Europy oraz wyzwania, kt6re przed nia stoja. W
ramach programu wspierane sq dzialania, wsp6lpraca i narzqdzia sp6jne z celami strategii



,,Europa 2020" ijej inicjatywami przewodnimi, takimi jak Mobilna mtodzie2 i Program na
rzecz nowych umiejqtno6ci i zatrudnienia. Gl6wnymi grupami docelowymi sq zar6wno
uczniowie jak i nauczyciele. Program Erasmus+ stwarza moiliwoii poznania za granicq
nowych metod uczenia siQ, jak r6wnie2 rozwijania trwatej wsp6lpracy miqdzy instwucjami
ksztalcen ia z r6inych kraj6w.
Struktura programu Erasmus+ obejmuje nastqpuje elementy:
Akcia 1. Mobilnoii edu kacvina
W ramach realizacji tego programu wspierana jest m. in. mobilnoii os6b uczacych siq

i kadry, w tym moiliwoii podjqcia nauki lub zdobycia do6wiadczenia zawodowego w innym
kraju przez uczni6w, praktykant6w/sta2yst6w, osoby mlode iwolontariuszy, a takie
nauczycieli, osoby prowadzqce szkolenia, osoby pracu.iace z mlodzie2q
Akcia 2. Wsp6lpraca na rzecz innowacii i wvmianv dobrvch praktvk
W ramach realizacji tego programu wspierane sq transnarodowe partnerstwa strategiczne
majqce na celu opracowywanie inicjatyw odnoszqcych siq do jednej lub kilku dziedzin
ksztatcenia, szkolenia mlodzie2y oraz promowanie innowacji, wymiany do6wiadcze6,
propagowanie innowacji, przedsiqbiorczo6ci, kreatywno(ci, zatrud nialno6ci, wymiany wiedzy,
sojusze na rzecz umiejQtnoSci sektorowych, w ramach kt6rych wspiera siq opracowywanie
iprowadzenie wsp6lnych program6w szkolenia zawodowego, program6w oraz metod
nauczania iszkolenia z wykorzystaniem danych wskazujqcych trendy w okre(lonym sektorze
gospodarki oraz umiejqtno6ci niezbqdnych wcelu wykonywania pracy w jednej lub kilku
dziedzinach zawodowvch.
MajEc na uwadze korzy6ci wynikajqce z realizacji tego typu projekt6w, zasadne jest przyjqcie
przedmiotowej uchwaly.

Opinia Komisii staiei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz udzielila pozytywnej opinii Komisja Edukacji. Opiniq w tej
sprawie zaprezentowala Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka
Chmielewska.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczy6ski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny
Janusz Dqbczyriski poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie wyraienia
zgody na przystqpienie i realizacjq przez szkoly projekt6w w ramach Programu Erasmus +,

Akcja 1-mobilno5i edukacyjna , Akcja 2- Wsp6lpraca na rzecz innowacji iwymiany dobrych
praktyk, na lata 2014-2020.
W wvniku elosowania przeprowadzonego z udzialem 18 radnvch za podieciem uchwatv radni
ooowiedzieli sie iednomvSlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania
uchwaia zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokotu.
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Ad. 16
Projekt uchwaly w sprawie zamiaru wylqczenia z zespolu szk6f i zamiaru likwidacji liceum
profilowanego, technikum uzupelniajqcego dla dorostych i liceum uzupelniajEcego
o96lnoksztalcqcego dla dorostych wchodzqcych w sklad zespolu szk6l ponadgimnazjalnych,
dla kt6rych organem prowadzqcym jest Miasto Wloclawek.

Jak wyjaSnila Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Biatopiotrowicz niniejszq uchwalA
nastqpuje dostosowanie stanu faktycznego do stanu prawnego iuporzqdkowanie sieci szk6l
ponadgimnazja Inych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Miasto Wtoctawek. Likwidacja
wymienionych w uchwale szk6t wynika z nowelizacji przepis6w prawa o6wiatowego. Ustawa
z dnia 19 sierpnia 2011r. o zmianie ustawy o systemie oiwiaty oraz niekt6rych innych ustaw
wprowadzifa od dnia 1 wrzeSnia 2OI2 roku zasadnicze zmiany w strukturze ksztalcenia
ponadgim n azjalnego. Zgodnie z zapisami art. 5c pkt. 1 ustawy z dnia 7 wrzeinia 1991r. o
systemie o5wiaty w przypadku szk6l prowadzonych przez jednostki samorzqdu
terytorialnego zadania ikompetencje organu prowadzacego, okreslone w art.59 ust. l oraz
art. 62 ust. 5 - wykonuje rada gminy. Zgodnie z zapisem art. 59 ust. 1 ustawy z dnia 7

wrzeSnia 1991r. o systemie oiwiaty szkola publiczna z zastrze2eniem ust.2 mo2e byi
zlikwidowana z koicem roku szkolnego przez organ prowadzqcy szkolq. Organ prowadzqcy
jest zobowiEzany, co najmniej 6 miesiqcy przed terminem likwidacji, zawiadomii o zamiarze
likwidacji szkoly: rodzic6w uczni6w (w przypadku szkoly dla doroslych - sluchaczy),
wlaSciwego kuratora o6wiaty oraz organ wykonawczy jednostki samorzqdu terytorialnego
wfa6ciwej do prowadzenia szk6l danego typu. W przypadku likwidacji szk6i wymienianych w
uchwale nie zachodzi koniecznoii zawiadamiania uczni6w, stuchaczy irodzic6w, gdy2 szkoly
te od dnia 1 wrzeinia 2015r. nie prowadzq zgodnie z ustawq dzialalnodci edukacyjnej.
Zgodnie z art. 59 ust. 2 ustawy z dnia 7 wrzeinia 1991r. o systemie o3wiaty szkofa publiczna
prowadzona przez jednostkQ samorzqdu terytorialnego moie zostai zlikwidowana po

zasiqgniQciu opinii organu sprawujqcego nadz6r pedagogiczny. Zgodnie z zapisem art.62 ust.
5 ustawy z dnia 7 wrze6nia 1991r. o systemie odwiaty organ prowadzqcy zesp6l szk6l moie
wylqczyi z zespofu niekt6re szkoiy. W przypadku wylqczenia szk6l z zespolu przepis6w art.
59 nie stosuje siq. Zgodnie z zapisem art. 92 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o
samorzqdzie powiatowym funkcje organ6w powiatu w miastach na prawach powiatu
sprawuje rada miasta. Na podstawie art. 7 ustawy z dnia 19 sierpnia 2011r. o zmianie ustawy
o systemie oSwiaty oraz niekt6rych innych ustaw z dniem l wrzednia 2012r. zlikwidowano
klasy pierwsze, a w nastqpnych latach kolejne klasy liceum profilowanego dla mtodzie2y i

technikum uzupelniajqcego dla mlodzieiy oraz szk6l dla doroslych: Uzupeiniajqcego liceum
o96lnoksztatcqcego, a z dniem l wrzeinia 2013r. technikum uzupeln iajqcego.
Od tego czasu nie prowadzi siq rekrutacji kandydat6w do klasy pierwszej wymienionych
wyiej typ6w szk6t. Zgodnie z wolq ustawodawcy dziafalnoSi dydaktyczna mogfa byi
prowadzona w tych szkola nie dlu2ej ni2 do 31 sierpnia 2015r. W obowiqzujqcym obecnie
systemie oswiaty wyiej wymienione typy szk6l nie funkcjonujq.

Opinia Komisii stalei RadV Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz udzielila pozytywnej opinii Komisja Edukacji, kt6rq
zaprezentowaia Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.
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Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowaf, ie otwiera
dyskusjq nad procedowanym zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh ze strony radnych do zabrania glosu w dyskusji Wiceprzewodn iczqcy
Rady Miasta poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie zamiaru
wyfqczenia z zespolu szkdi i zamiaru likwidacji liceum profilowanego, technikum
uzupetniajqcego dla doroslych i liceum uzupetniajqcego og6lnoksztalcEcego dla doroslych
wchodzqcych w sklad zespofu szk6l ponadgimnazjalnych, dla kt6rych organem prowadzqcym
jest Miasto Wloclawek.
W wvniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 15 radnvch za przvieciem uchwatv
opowiedzialo sie 13 radnvch. przv braku glos6w przeciwnvch oraz 2 giosach wstrzvmuiacvch

!t-L

Wiceprzewod n iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego gtosowania uchwala zostata podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

W imieniu Klubu radnych PO glos zabrata radna Ewa Szczepariska, kt6ra zfoiyla wniosek
formalny o dokonanie przerwy w obradach sesyjnych.

Wiceprzewod niczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski przychylajqc siq
wniosku oglosil 30 minutowE przerwq w obradach.

Przerwa w obradach.

Po przerwie obrady sesyjne wznowit i kontynuowal Przewodniczqcy Rady
Krzysztof Ku kucki.

Ad. 17

do zlo2onego

Miasta radny

Projekt uchwaly w sprawie utworzenia Technikum nr 7 w Zespole Szk6f nr 4 we
Wloclawku.

Jak poinformowal PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki Klub Radnych
Sojuszu Lewicy Demokratycznej po konsultacjach z dyrekcjq oraz kadrq dydaktycznq Zespofu
Szk6l nr 4 wyszedl z propozycjq utworzenia Technikum nr 7, w ramach organizacyjnych wyie.j
wymienionej plac6wki. Poszerzenie oferty edukacyjnej o dwa nowe kierunki ksztaicenia
moie przysfu2yi siq rozwojowi Zespofu Szk6l nr 4 oraz samego Wloclawka poprzez
zwiqkszenie liczby uczni6w korzystajqcych z plac6wki bqdqce podlegajqcej miastu .

Technikum nr 7 ksztalcii bqdzie uczni6w w zawodach: technik cyfrowych proces6w
graficznych oraz technik proces6w drukowania, realizujqc przy tym zadania opiekuricze,
wychowawcze idydaktyczne uwzglqdniajqc predyspozycje ucznia. Nowe kierunki ksztalcenra
zwiqkszq konkurencyjno(d absolwent6w na rynku pracy oraz pozwolq na kontynuowanre
nauki na poziomie akademickim. w dobie zaawansowanego rozwoju tech nologicznego oraz
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ekspansji marketingu zawody zwiazane z szeroko pojeta braniE elektronicznE a takze
reklamowq bqdq wfaSciwq odpowiedzia na zapotrzebowanie ze strony pracodawc6w na

rynku lokalnym ale r6wniei i globalnym. Zr6dlem finansowania nowo powstalej plac6wki

edukacyjnej bqdq irodki pochodzqce z subwencji, z bud2etu paristwa oraz Srodki wiasne

samorzqdu.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Projekt uchwafy w przedmiotowej sprawie rozpatrzyla oraz jednomyslnie pozytywnie
zaopiniowala Komisja Edukacji. Opiniq w tej sprawie przedstawita Radzie Miasta
Przewodniczaca Komisji radna Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad

ww. zagadnieniem.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Krzvsztof Grzadziel z pelnq aprobatq odni6st siq do zaproponowanego rozwiqzania
zachqcajqc jednocze6nie mlodzie2 do skorzystania z przedstawionej propozycji ksztalcenia.

Zdaniem Pana radnego produkcja opakowa6 bqdzie rosla a zatem bqdzie r6wniei
zapotrzebowanie na tego rodzaju specjalist6w. Obecnie drukarze zarabiajq ok.20% wiqcej
od os6b reprezentujacych inne zawody w tym samym zakladzie pracy. Ta r62nica bqdzie siq
poglqbiai, natomiast osoby z tego typu wyksztaiceniem z pewno5ciq znajdq zatrudnienie w
fabryce nakrqtek iopakowari prowadzonych przez Pana radnego lecz nie jest to jedyna

mo2liwoii zatrudnienia. Ponadto Pan radny zadeklarowal,2e ze wzglqdu na posiadanq bazq

warsztatowq umoiliwi odbywanie praktycznej nauki zawodu mlodzie2y chcqcej podjqt naukq
w tych zawodach na terenie swojej fabryki.
Radnv Jarostaw Hupalo poinformowal, 2e przedlo2ona zostaia pod obrady Rady Miasta
autopoprawka do procedowanego projektu uchwaly w kt6rej zgodnie z art. 39 ust.5 ustawy
o systemie oswiaty, kompetencje do ustalania zawod6w ksztalcenia zawodowego posiada

dyrektor szkoty prowadzqcej ksztalcenie zawodowe. Dyrektor szkoly zobligowany jest w tym
zakresie uzyskad porozumienie z organem prowadzqcym szkolq. Porozumienie z organem
prowadzqcym oznacza faktycznie potrzebg uzgodnienia wprowadzania nowych zawod6w,
gdy2 taka decyzja powoduje okreSlone skutki finansowe imusi byi podejmowana w
porozumieniu z organem, kt6ry ponosi finansowE od powiedzialno6i za dzialalnoii szkoly.
Ustawodawca w art. 68 ust 7 ustawy z dnia Prawo oiwiatowe nadal tq kompetencje
pozostawia dyrektorowi szkoly. Ponadto przy ustalaniu zawod6w istnieje obowiqzek
zasiqgania przez dyrektora szkofy opinii odpowiednio wojew6dzkiej i powiatowej rady rynku
pracy, - organ6w konsultacyjnych odpowiednich urzgd6w pracy. Uzyskana opinia winna
okreilai zapotrzebowanie rynku pracy na ofertq ksztalcenia proponowanE przez dyrektora
szkoty oraz dostosowanie oferty ksztalcenia zawodowego do potrzeb spoleczno-
gospodarczych regionu. Dyrektor funkcjonujqcej publicznej szkoiy ponadgimnaz.ialnej nowe
kierunki ksztalcenia zawodowego tworzy w oparciu o rozporzqdzenie Ministra Edukacji
Narodowej w sprawie klasyfikacji zawod6w szkolnictwa zawodowego Ministra Edukacji
Narodowej ( obecnie obowiqzuje rozporzqdzenie MEN dnia 13 grudnia 2016r (Dz.

U.2016.2094). Ponadto koniecznym jest dokonanie przez dyrektora szkoly analizy mo2liwo6ci
prowadzenia zajqi dydaktyczno-wychowawczych, realizacji praktycznej nauki zawodu oraz
zapewnienia bezpiecznych ihigienicznych warunk6w nauki i pracy. Dlatego te2 ustalanie
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kierunk6w ksztalcenia zawodowego winno opierat siq o moiliwo6ci zapewnienia uczniom
odpowiednich warunk6w do realizacji szcze96lnie praktycznej nauki zawodu poprzez
posiadanie przez szkoiq odpowiednich pracowni dla danego zawodu. Doposaienie pracowni
w pomoce dydaktyczne, maszyny iurzqdzenia dla danego zawodu winno byi zgodne z

rozporzqdzeniem MEN z dnia 7 lutego 2O\2r. w sprawie podstawy programowej ksztalcenia
w zawodach oraz uwzglqdniai projekt rozporzqdzenia MEN w sprawie podstawy
programowej ksztalcenia w zawodach, kt6ry bqdzie wdro2ony do realizacji od dnia 1

wrzesnia 2017r. Stanowiska pracy dla uczni6w winny byi rdwniei wyposaione w maszyny i

urzqdzenia zgodne z wymogami CKE. Szkola tak2e ma obowiQzek organizowania praktyk
zawodowych w podmiocie zapewniajqcym rzeczywiste warunki pracy wfasciwe dla
nauczanego zawodu. zatrudnieni nauczyciele winni posiadai odpowiednie kwalifikacje do
prowadzenia ksztalcenia zawodowego praktycznego i teoretycznego. Zobowiqzuje siq

dyrektora szkoly do przedfoienia propozycji kierunk6w ksztalcenia zawodowego na rok
szkolny 2OI7 /2018 oraz dokonania symulacji potrzeb finansowych do uruchomienia szkoiy i

zapewnienia kadry dydaktycznej celem odpowiedniej realizacji zadari dydaktyczno-
wychowawczvch.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzil, i2 przedfo2ona
autopoprawka do ww. projektu uchwaly nie posiada opinii Komisji Edukacji a zatem Pan

Przewodniczqcy zwr6cil siq do Sekretarza Miasta Pani Wieslawy Konopczyfiskiej z

zapytaniem czy opinia Komisji Edukacji do autopoprawki jest niezbqdna czy te2 mo2na
przeprowadzii glosowanie nad projektem uchwaiy wraz z autopoprawkq bez tej opinii.
Sekretarz Miasta Pani Wieslawa Konopczvriska wyja6nila,2e je2eli jest to ta sama uchwala i

nie zawiera istotnych zmian to opinia nie jest potrzebna lecz je2eli autopoprawka zawiera
istotne zmiany kt6re wskazujE na to,2e zaproponowane zmiany mogq sie w znacznym
stopniu r6inii i nie dajq podstaw to stwierduenia, 2e jest to ta sama uchwala w6wczas opinia
komisji jest n iezbqd na.

Wobec wyczerpania zgloszef do zabrania gfosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod giosowanie przyjqcie projekt uchwaly w sprawie utworzenia Technikum nr 7 w
Zespole Szk6l nr 4 we Wloclawku wraz z autopoprawkE.
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego przv udziale 23 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvslnie, pfos6w Drzeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie uchwala zostala
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 18

Projekt uchwaly w sprawie utworzenia Podstawowej Szkoly Sportowej w Zespole Szk6l Nr
4 we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly w imieniu Klubu radnych Prawa i Sprawiedliwojci
dokonat radny Jarosiaw Chmielewski, kt6ry poinformowaf, 2e po konsultacjach z dyrekcjq
oraz kadrq dydaktycznq Zespolu Szk6l nr 4 wyszedl z propozycjq utworzenia szKory
sportowej, w ramach organizacyjnych wyiej wymienionej plac6wki. poszerzenie oferty



edukacyjnej o szkolQ podstawowA moie przysfuiyi siq rozwojowi Zespolu Szk6f nr 4 oraz
samego Wloclawka poprzez zwiqkszenie liczby uczni6w korzystajEcych z plac6wki gdzie

organem prowadzacy jest miasto.
Fakty przemawiajqce za utworzeniem Szkofy sportowej:
- od piqciu lat sq oddziafy sportowe w gimnazjum,
- od dw6ch lat sq klasy sportowe o profilu siatkarskim,
- jest bardzo dobra infrastruktura sportowa,
- jest wsp6fpraca z dwoma klubami UKS Czw6rka iJunak Wlociawek,
- w szkole znajduje siq wykwalifikowana kadra do prowadzenia zajqi w ramach klas

sportowych,
- dobre polo2enie szkoly.
2r6dlem finansowania nowo powstalej plac6wki edukacyjnej bqdq Srodki pochodzqce z

subwencji, z bud2etu pa6stwa oraz Srodki wiasne samorzqdu. Ponadto Pan radny
przypomnial,2e jeszcze za czas6w poprzedniego samorzqdu duio siq m6wilo o potrzebie
utworzenia szkoly sportowej na terenie miasta ido chwili obecnej nikt takiej plac6wki
publicznej nie utworzyl pomimo podjqcia przez Radq Miasta uchwaly intencyjnej w sprawie
zamiaru utworzenia szkoly sportowej i technikum w ZS nr 4. Zdaniem Pana radnego prace
nad powotaniem szkoty sportowej trwajQ zbyt dlugo, gdy2 uchwaia intencyjna podjqta
zostala w listopadzie ubieglego roku. Prezydent Miasta zloiyt jedynie pismo do organu
nadzoru o uchylenie uchwal intencyjnych. Pan radny wyrazit nadziejq, ie podobnie jak PIS

klub radnych SLD kt6ry takie bywal na spotkaniach w ZS nr 4 i popieral pomyst utworzenia
szkoly sportowej oraz technikum poligraficznego dzisiaj poprzez przedlo2onq inicjatywq itak
jak zostato powolane technikum zostanie r6wnie2 utworzona szkota sportowa. poza tym pan

radny zwr6cil uwagq, ie wczedniejsza inicjatywa Prezydenta Miasta zmierzajEca do
utworzenia w ZS nr 4 liceum plastycznego wiqzalaby siq z wiqkszymi nakladami finansowymi
ni2 propozycja zgloszona przez Klub radnych PlS. Zdaniem Pana radnego okoliczne plac6wki
oswiatowej z terenu osiedla ,,Poludnie" nie powinny obawiai siQ powstania tego typu
plac6wki co moie spowodowai problem z naborem uczni6w do ich szk6l poniewa2 plac6wka
bqdzie ksztalcid osoby posiadajqce odpowiednie predyspozycje do ksztalcenia siq w rym
profilu. Ponadto istnieje takie mo2liwo5i pozyskania dodatkowych chetnych do ksztafcenra
siq w tego typu plac6wce z poza terenu naszego miasta. Dlatego te2 powolujqc
bezobwodowq szkolq sportowq spodziewai siq mo2na wyiszego wptywu (rodk6w oo
bud2etu miasta z subwencji o6wiatowej. Pan radny poinformowal, ie przedfo2ona zostala
takie w dniu dzisiejszym autopoprawka do zlo2onego uprzednio projektu uchwaly,
Przewodniczqcy Rady Miasta podczas procedowania nad wcze6niejszym punktem porzqdku
obrad w sprawie powolania technikum zwr6cit siq z zapytaniem do sekretarza Miasta o
zasadno6i procedowania przez Komisjq stalq nad autopoprawka, pan radny stwierdzil, 2e
jego zdaniem sytuacja jest analogiczna itakiej potrzeby nie ma chyba, ie Sekretarz Miasta
zgiosi wqtpliwo5ci natury prawnej. W autopoprawce zmianie ulegia informacja dotyczqca
poziomu ksztalcenia okreslonego wczesniej na poziomie podstawowym, a nastepnte
zmienionego na poziom podstawowy i licealny. Tak2e dodatkowego procedowania nao
autopoprawkA przez komisje Rady Miasta nie bylo przy zmianach bud2etowych
proponowanych przez Prezydenta Miasta podczas procedury uchwalania budietu. Na
zakofczenie wypowiedzi Pan radny zwr6cit siq z zapytaniem do radnych maiqcych wiqkszoji
w Radzie Miasta czy chcq rozwiqzywad konkretne problemy, kt6re dotknqly wlociawskq
edukaciq czy teZ postawii na swoim, dlatego tei pan radny poprosil o glosowanie za
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przedio2onym projektem uchwaly.

Opinia komisii stalei Radv Miasta.
Przewodniczaca Komisii Edukacii radna Asnieszka Chmielewska poinformowala, 2e opinia
wypracowana przez Komisjq Edukacji dotyczy uchwaiy o innym tytule tj. w sprawie
utworzenia Podstawowej Szkoly Sportowej w ZS nr 4 we Wlocfawku natomiast obecnie
procedowana jest uchwala zgfoszona jako autopoprawka w sprawie utworzenia publicznej

szkoly sportowej w ZS nr 4 we Wloclawku kt6ra zawiera w swej tresci funkcjonowanie dw6ch

typ6w szk6t. A zatem Przewodniczqca Komisji Edukacji zwr6cila siq do Sekretarza Miasta Pani

Wieslawy Konopczyriskiej o wyja5nienie kwestii prawnych zwiqzanych z ww. uchwalami.

Sekretarz Miasta Pani Wiesfawa Konopczvriska wyjaSnifa, ie uchwala kt6ra zostala

uwzglqdniona w porzqdku obrad dotyczyta utworzenia podstawowej szkoly sportowej w zS

nr 4 we Wloclawku, uchwala wprowadzajqca autopoprawkq jest w sprawie utworzenia
publicznej szkoty sportowej w ZS nr 4 we Wloclawku. Pani Sekretarz Miasta poinformowala,
ie art. 58 ust. 1 ustawy o systemie o5wiaty wskazuje, 2e akt zafo2ycielski o kt6rym mowa w 5
2 uchwaly, kt6ry wskazuje, ie niniejsza uchwala stanowi akt za'toiycielski publicznej szkoiy

sportowej - powinien zawierai m.in. typ szkoiy. W uchwale z autopoprawkq nie jest

okreslony typ szkoly jaki mialby zostai utworzony. A zatem uchwala ta r62ni sie od uchwaly
przeslanej w materialach sesyjnych.
Radnv Jaroslaw Chmielewski stwierdzil,2e w zwiqzku z opinia przedstawiona przez Pania

Sekretarz Miasta zwraca siq z pro6bQ o przerwQ w obradach, aby mogfa zostai zaopiniowana
przez KomisjQ Edukacji autopoprawka do projektu uchwaty

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki przychylajqc siq do prodby radnego
Jaroslawa Chmielewskiego oglosit przerwq w obradach sesyjnych do godz. 13ao w celu
odbycia posiedzenia przez Komisjq Edukacji izaopiniowania ww. projektu uchwaly wraz z

autopoprawkE.

Przerwa w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

Po przerwie glos zabrala Przewodniczaca Komisii Edukacii radna Agnieszka Chmielewska,
kt6ra zglosila wniosek formalny o odroczenie procedowania nad projektem uchwaly w
sprawie utworzenia podstawowej szkoly sportowej w ZS nr 4 we Wloclawku wraz z

autopoprawka, zgodnie z I63 ust. l pkt 8 Statutu Miasta Wloclawek. Komisja Edukacji
proponuje, aby powr6cii do sprawy powolania ww. plac6wki na kolejnej sesji Rady Miasta.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki zapytal czy naleiy rozumied, ie Komisja
Edukacji nie wypracowala opinii do projektu uchwaly
Przewodniczaca Komisii Edukacii radna Aenieszka Chmielewska wyjaSnila, ie przedstawiony
wniosek jest wnioskiem formalnym Komisji natomiast opinia zostanie wypracowana po
zebran iu siq Komisji.
Ponadto Przewodniczqca Komisji Edukacji radna Agnieszka Chmielewska zgtosita takie
kolejny wniosek formalny o powolanie Komisji dorainej w celu wypracowania stanowiska
dotyczqcego ww. projektu uchwaly w sktad kt6rej weszliby przedstawiciele Rady Miasta oraz
zaproszeni byliby r6wniei przedstawiciele samorzqdu lokalnego.
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Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzif, 2e naleiy rozumie6, ii
komisja ta miafaby siq zajQi wylqcznie projektem uchwafy zgloszonym przez Klub radnych
PIS.

W imieniu wnioskodawcy glos zabral radnv Jaroslaw Chmielewski, kt6ry zwr6cil siq do
radnych o nie przerywanie procedowania nad projektem uchwaly, zgtaszajqc wniosek
przeciwny do tego kt6ry przedstawila Przewodniczqca Komisji Edukacji radna Agnieszka

Chmielewska proponujqc odroczenie procedowania do kolejnej sesji Rady Miasta.
Przewodniczaca Komisii Edukacii radna Agnieszka Chmielewska poinformowafa, ie
procedowanie nad pro.jektem uchwaly powinno zostai odroczone zgodnie z wypracowanym
wnioskiem poniewai uchwata w zaproponowanym brzmieniu wymaga doprecyzowania co

do zgodnodci z prawem oSwiatowym. A zatem Przewodniczqca Komisji wniosta jak we
wniosku.
Radnv Jaroslaw Hupato w imieniu Klubu radnych SLD zwr6cif siq o kilkuminutowE przerwQ w
obradach w celu wyjainienia cztonkom Klubu zalo2ei bqdqcych podstawq wniosk6w
podjetych przez Komisjq Ed ukacji.
Radnv Piotr Czarnecki zwr6cil uwagq, 2e radni nie zostali poinformowani przez

Przewodniczqcq Komisji Edukacji o wynikach glosowania nad przedstawionymi wnioskami,
ponadto w trakcie przerwy Komisja Edukacji nie wypracowafa opinii o projekcie uchwaly,
obecnie ponownie wnosi siq o ogloszenie przerwy.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki przychylii sie do wniosku zgloszonego

przez Przewodn iczqcego Klubu radnych SLD i oglosit 5 minutowE przerwQ w obradach.

Przerwa w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad po przerwie.

Po przerwie glos zabrala radna Ewa Szczepaiska odnoszqc siq do wypowiedzi radnego Piotra
Czarneckiego wyjaSnita,2e za wnioskiem o odroczenie procedowania nad projektem uchwaly
przedstawionym przez Przewodniczqcq Komisji opowiedzialo siq 5 cztonk6w Komisji przy L

gfosie przeciwnym oraz l gfosie wstrzymujqcym siq. Komisja Edukacji wypracowala ponadto
stanowisko, aby powolai w liceum klase sportowE, kt6ra na przestrzeni 3 lat przeksztafcona
zostataby w liceum sportowe, a nauczyciele zachowaliby zatrudnienie, zwiqkszona zostaiby
ilo6t godzin wychowania fizycznego a nauczyciele przedmiotowi pracowaliby na warunkach
szkoly licealnej. Zgodnie z rozporzqdzeniem utworzona klasa sportowa musi posiadai
r6wnoleglq klasq ksztalcenia o96lnego, w zwiqzku z tym uczniowie nieposiadajQcy zdolnodci
sportowych moga uczeszczad do r6wnoleglej klasy o96lnoksztalcqcej . A zatem Pani radna
poparla stanowisko wypracowane uprzednio przez Komisjq Edukacji izwr6cita siq z pro6bq o
odroczenie procedowania nad projektem uchwaty dotyczqcym utworzenia publicznej szkoly
sportowej w ZS nr 4 we Wlociawku jak r6wniei o powolanie komisji dora/nej, wskazujqc przy
tej okazji blqdy natury proceduralnej zawarte w przedloionym pro.jekcie uchwaly.
Przewodniczaca Komisii Edukacii radna Asnieszka Chmielewska stwierdziia, 2e stanowisko
wypracowane podczas przerwy w obradach sesyjnych przez Komisjq Edukacji zaspokaja
potrzeby nauczycieli ijest dobrym rozwiqzaniem, kt6re uzasadnia potrzebq pracy w celu
znalezienia odpowiedniego rozwiqzania dla plac6wki ZS nr 4 kt6re w obecnej sWuacji ma



zmniejszone zapotrzebowa nie. Pani radna w pelni przychylila siq do wypowiedzi radnej Ewy
Szczepaiskiej popierajqc zaproponowane rozwiqzanie w kwestii szkoly sportowej.
Glos zabral Dvrektor Zespolu Szkolno-Przedszkolnego w sklad kt6rego wchodzi tak2e SP nr
20 Pan Marek W6decki, kt6ry stwierdzil m.in., 2e dyrektorzy szk6t znajdujqcych siq na osiedlu
,,Potudnie" sq zaniepokojeni propozycj4 powstania kolejnej szkofy podstawowej poniewa2 w
takim przypadku nale2y siq liczyi z sytuacjQ, 2e w ciqgu pierwszego roku funkcjonowania
szkoty sportowej konieczne byloby wylqczenie z innych szk6l okolo ok. 25 uczni6w, kt6rzy
trafiliby do nowej szkofy, natomiast przy zalo2eniu, ie powstafaby druga r6wnolegla klasa -
50 uczni6w. A zatem w ciqgu trwania calego cyklu ksztalcenia w szkole podstawowej bylaby
to znaczqca zmiana dotyczqca plac6wek o6wiatowych z terenu osiedla ,,poludnie,, jak
r6wnie2 z obszaru miasta. Jako rozwiazanie problemu Dyrektor Marek W6decki wskazal,2e
w innych miastach powoluje siq podobne plac6wki lecz na bazie jui istnieiacych szk6l. poza

tym utworzenie kolejnej plac6wki podstawowej mo2e doprowadzii do problem6w z
naborem do szkdf oiciennych zwlaszcza biorqc pod uwagq trwajacy nii demograficzny.
Wiceorzewodn iczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski stwierdzil, ie jest zdecydowanym
zwolennikiem powstania szkoiy sportowej lecz z toku dyskusji wynika, ie projekt uchwary
jest nieodpowiednio przygotowany, w kolejnym punkcie porzqdku obrad odbqdzie siq
procedowanie nad przygotowanq sieciq plac6wek oswiatowych i jeieli bqdzie wora
utworzenia komisji dorainej zgodnie ze zloionym wnioskiem musi byi ona zorientowana i
uwzglqdniai calq sied aby uniknqd wqtpliwosci zwiqzanych z funkcjonowaniem szk6i.
Ponadto Pan radny spotkal siq z r6inymi glosami na temat funkcjonowania np. szkoly nr 14
oraz wielu innych plac6wek, kt6re maiq watpriwosci zwiqzane z reformq olwiaty oraz
decyzjami samorzqdu odnojnie szk6t dratego przy podejmowaniu pewnych decyzji nare2y
pochylii siq nad wszystkimi plac6wkami o(wiatowymi we Wloclawku.
Radnv stanislaw Krzemieniewski stwierdzil,2e jego zadaniem o wynikach gtosowari jakie
zapadaia podczas posiedzefi Komisji powinna informowai przewodniczqca Komisji, a nie
czlonek obecny na obradach.
Glos zabrala Dvrektor Zespolu szk6l nr 4 we wfoclawku pani Anna walczak kt6ra m.in.
zaprezentowata radnym argumenty dla utworzenia szkoly sportowej wlainie w tej plac6wce
w kt6rej istnieje bardzo dobra infrastruktura sportowa, prowadzi to r6wnie2 do bardzo
dobrej wsp6ipracy z klubami sportowymi. plac6wka dysponuje duiq salq gimnastycznE,
wyposazona jest w silowniq istrzernicq, przy obiekcie funkcjonuje boisko orlik. w szkore
znajduje siq wykwalifikowana kadra, kt6ra mo2e prowadzii zaiqcia kras sportowycn,
argumentem jest tak2e dobre potoienie plac6wki. ponadto jak zauwaiyla Dyrektor Szkoly na
terenie wtoclawka nie istnieje publiczna szkora sportowa, natomiast od 5 rat pracowra
prowadzi oddzialy sportowe w gimnazjum, odnoszqc przy tym wiele sukces6w sportowych. A
zatem Zesp6l Szk6l nr 4 jest najrepszq prac6wkq w mieicie do utworzenia szkory sportowei ,ponadto Pani Dyrektor nie podzierifa opinii prezentowanej przez przedm6wce, 2e prac6wka
zagraia innym szkolom z terenu osiedra ,,potudnie" natomiast zgodzita siq ze stwierdzeniem,
2e utworzenie szkoly bqdzie takie zachqcaio uczni6w z poza wrocrawka do podiqcia nauki w
tej plac6wce. Na zakoiczenie wypowiedzi pani Dyrektor zwr6c a siq z prodbq o przychyrno6i
dla plac6wki podczas glosowania nad projektem uchwaly.
Sajna Agnieszka chmielewska wyjasnira, 2e podczas obrad Komisji Edukacji w zwiqzku z
blqdami natury prawnej w uchware dotyczqcej poworania podstawowej szkory sportowel,
Komisja przychylila sie do powolania szkoly sportowej na poziomie liceum
ogdlnoksztalcacego. wskazane w statucie uruchomienie klas r, rV iV[ jest niedopuszczarne
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przy powolywaniu szkoly podstawowej z uwagi na zastosowanie wybi6rczoici klas, a zatem
m.in. punkt ten stanowi przeszkodq nad dalszym procedowaniem. Ponadto zgodnie z

zapisami zawartymi w Statucie Miasta Wloclawek brak jest wskazari skutk6w finansowych
dla utworzenia szkoiy podstawowej. Aby spelnii wymogi ksztatcenia dzieci od 7 roku 2ycia
nale2y dostosowai infrastrukturg szkoly aby m6c je przyjq(.. Tym bardziej, 2e powo.lane w
tym Zespole technikum bqdzie ksztalcii mfodzie2 w innym wieku szkolnym, a plac6wka
obecnie nie jest dostosowana dla malych dzieci. Ponadto Pani radna wskazala tak2e na inne
wEtpliwo6ci, kt6re powodujq,2e utworzenie proponowanej plac6wki w ZS nr 4 wymaga
rozwagi ianalizy.
Wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Janusz Debczvriski stwierdzil, ie opr6cz dyskusji,
kt6ra toczy siQ na temat powstania szkoly nale2y r6wniei podiqi konkretne dzialania aoy
pom6c szkole i znalei(. optymalne rozwiqzanie. Wniosek Komisji Edukacji w sprawie
powolania komisji dorainej leiy w kompetencji Rady Miasta kt6ra wyrazi swojq wolq w tel
sprawie w formie uchwaiy podczas kolejnej sesji , co przedfu2a procedurq. A zatem istnieje
prawdopodobie6stwo, ie w przypadku braku politycznej woli gra na zwlokq jest dobrq
metoda. Pan radny zaapelowal do Klubu radnych SLD o dotrzymanie zobowiqzari
deklarowanych 6rodowisku tej plac6wki. R6wnie2 ze strony organu prowadzqcego brak jest
woli pomocy zs nr 4. Dlatego tei Pan radny zaapelowaf o odrzucenie wniosk6w Komisji i

podiqcie dalszego procedowania nad uchwalq w celu jej przyiqcia poniewa2 istnieje duie
prawdopodobieistwo, 2e tq lukq wykorzysta podmiot prywatny, kt6ry uruchomi tego
rodzaju plac6wkq.
Radnv Jaroslaw Hupafo zwr6cif uwagq na fakt, 2e Komisja wypracowafa wnioski, ktore
przedto2yla Radzie Miasta do przeglosowania i naleiy to respektowai, poniewai takie sq
procedury. odnoszqc siq do zobowiqzari wobec irodowiska ZS nr 4 pan radny przypomniai,
2e SLD wypefnilo swoje zobowiqzanie ipowstanie tam technikum poligraficzne, w kt6rym
bqdzie realizowane tzw. ksztaicenie dualne. wniosek Komisji Edukacji ma doprowadzii do
tego, ze na terenie ZS nr 4 ma powstad w przyszlojci szkoia sportowa lecz na poziomre
liceum og6lnoksztalcqcego co spowoduje,2e odbqdzie siq to bez przeszk6d dla pozostalvch
plac6wek o6wiatowych. Dlatego w ramach pomocy nauczycielom idyrekcji ZS nr 4 otwiera
siq drogq do utworzenia sportowego Lo oraz utworzenia technikum poligraficznego.

iMaria Cwikliriska, kt6ra w imieniu
rodzic6w oraz uczni6w zaapelowala do radnych o podjqcie pozytywnej decyzji w sprawie
utworzenia dlugo oczekiwanej szkofy sportowei, poniewa2 plac6wka posiada doskonalq oazq
lokalowq oraz kadrowq do tego rodzaju profiru ksztarcenia. Mogri siq o tym przekonac
przedstawiciele Rady Miasta kt6rzy niejednokrotnie odwiedzali plac6wkq oraz prezydent
Miasta, kt6ry stwierdzil, ie szkota posiada znakomita bazQ lokalowq do utworzenia na jej
terenie szkoly sportowej. pani przewodniczqca odniosla siq r6wnie2 do kontrowersji
zwiqzanych z r6inicq wiekowa uczni6w, kt6rzy mieliby wsp6lnie uczqszczai do szkofy
przypominaiEc, ze taka sytuacja miata ju2 miejsce w tej plac6wce w kt6rej szkola
podstawowa miejciia siq w obiekcie w kt6rym siedzibq mialo r6wniei liceum iw6wczas nikt
tego rodzaju argument6w nie podnos poniewa2 nie byro problemu. ponadto pani
Przewodniczqca zwr6cita uwage na niewierkie koszty uruchomienia takiej prac6wki. Na
zako6czenie swojej wypowiedzi pani przewodniczqca stwierdziia,2e z pewnodciq dzisiejsze
obrady sesyjne pobiiq rekord ogrqdarnosci i wiere os6b bqdzie zadoworonych rub
rozczarowanych decyzjami jakie zapadnq lecz z pewnoSciq spolecznoid ZS nr 4 pozna
rezultaty walki o swoiq szkolq, ponadto pani przewodniczqca podziqkowata radnym bez
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wzglqdu na przynaleino6i partyjnq oraz wyb6r jakiego dokonajQ za pomoc, zrozumienie i

poSwiqcony czas na rzecz szkoly.
Glos zabraia tak2e Dvrektor Szkolv Podstawowei nr 23 we Wfoclawku Pani Elibieta Antosiak,
kt6ra stwierdzita, 2e nie podziela argumentacji zaprezentowanej przez Paniq Dyrektor ZS nr 4
do utworzenia szkoly sportowej, wskazane elementy posiada kaida plac6wka oiwiatowa na
osiedlu,,Poludnie". Pani Dyrektor odniosla siq takie do kadry pedagogicznej, kt6ra pracuje w
chwili obecnej z mlodzieiq na poziomie gimnazjalnym i licealnym czy bedzie zatem
mo2liwoii pracy z dziedmi szkoly podstawowej, ponadto czy plac6wka posiada pomoce
dydaktyczne, ksiqgozbiory i inne niezbqdne elementy to pracy z tak malymi dzieimi. Obawy
budzi r6wnie2 frekwencja kt6rej nie mo2na przewidziei w chwili obecnej, a kt6ra mo2e siq
przyczynii do klopot6w w innych plac6wkach, kt6re takie odnoszq sukcesy na r6inych
polach r6wniei w dziedzinie soortu.
wiceprzewod n iczacv Radv Miasta radnv Rafal sobolewski stwierdzit, Komisja Edukacji
zgfosifa wniosek o odroczenie dyskusji w przedmiotowej sprawie, poniewa2 przedloiona
uchwaia zostala nieprawidlowo przygotowana i w zwiqzku z tym naleiy zakoriczyi dyskusjq i

przej6i do glosowania w tej sprawie.

kt6ry
zaapelowal o rozsqdek w podejmowaniu decyzji poniewa2 w tej sprawie nawet srodowisko
szkolne jest podzielone jeSli chodzi o pomysl utworzenia szkoty sportowej. pan prezydent
stwierdzil, 2e popiera projekt utworzenia szkoly sportowej we wtoctawku lecz nie jest
przekonany czy powinna wchodzii ona w skfad Zespolu szk6f nr 4 gdyi nie moina tworzyi
nowej szkoiy bez akceptacji dyrektor6w innych szk6l. prezydent Miasta wyjadnii, ie nre
bQdzie dyskutowad o stopniu przygotowania plac6wki do prowadzenia zaiqi o charakterze
szkoly sportowej poniewai ma co do tego wqtpliwosci jak r6wnie2 w jaki spos6b kadra
pedagogiczna jest przygotowana do prowadzenie zajqi z dzieimi szkofy podstawowej.
Moina rozwa2ai zamiar powierzenia prowadzenia szkoly sportowej jednej ze szk6l
podstawowych, kt6re sa do tego bardziej przygotowane nii ZS nr 4. Zdaniem prezydenta
Miasta lobbowanie przez Dyrektora Szkoty u posl6w czy radnych niczego nie wnosi inie
rozwiqzuje problem6w tej plac6wki. WqtpliwoSci budzq te2 koszty utworzenia szkoiy i nab6r
uczni6w do tego rodzaju plac6wki kt6ry nie gwarantuje sukcesu. pan prezydent przypomniaf,
2e jego obowiqzkiem jest racjonalne wydatkowanie jrodk6w finansowvch mieszka6c6w
miasta poniewa2 nie mo2na pozwolii na ich marnotrawienie.
Po zakoriczonej dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddar pod
gfosowanie wniosek Komisji Edukacji o odroczenie procedowania nad projektem uchwaly w
sprawie utworzenia Podstawowej szkoiy sportowej w zespole szk6l Nr 4 we wfoclawku wraz
2 autopoprawke, zgodnie z 5 63 ust. 1 pkt g Statutu Miasta do kolejnej sesji Rady Miasta.
W wvniku closoweni: rrr lzfAnrm r relri:l r.,.i^l^ ')'t --r^.,-L

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, 2e w rezurtacie dokonanego grosowania
wniosek uzyskal akceptaciQ Rady Miasta w zwiqzku z tym procedowanie nad zagadnieniem
nastapi na kolejnej sesji Rady Miasta kt6ra odbqdzie siq 27 marca br.
w nastepnej kolejno5ci przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal pod
giosowanie drugi wniosek wypracowany przez Komisiq Edukacji o poworanie komisji
dorainej skladajqcej siq z przedstawicieli Rady Miasta na kt6rq zapraszani bqdq
przedstawiciele samorzqdu stwierdzaiqc jednocze6nie, ie jest on lle sformulowany, a takie
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nie ma potrzeby powolywania Komisji dorainej poniewa2 jest Komisja Edukacji, kt6ra
powinna zajEf siQ tq sprawa.
W wvniku elosowania w kt6rvm udzial wzielo 22 radnvch za wnioskiem Komisii Edukacii
opowiedziafo sie 10 radnvch przv 10 slosach przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch sie.
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania
wniosek nie uzyskat akceptacji Rady Miasta.

Ad. 19 - Ad. 20
Projekt uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6f podstawowych igimnazj6w
do nowego ustroju szkolnego.

Proiekt uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6l ponadgimnazjalnych i
specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawe - prawo ojwiatowe
oraz ustalenia sieci szk6l ponadpodstawowych i specjalnych.

Ze wzglqdu na zbie2no6i zagadnieri oraz poruszanq problematyke ww. punkty porzqdku
obrad om6wione zostaty lqcznie w bloku tematycznym wraz z prezentacjq multimedialn4,
kt6rq zaprezentowala Dyrektor Wydzialu Edukacji pani Agnieszka Biatopiotrowicz
informujqc, 2e, zgodnie z art. Il7 ustawy z dnia 14 grudnia 2O1G roku przeprsy
wprowadzaiqce ustawQ - Prawo oiwiatowe z dniem 1 wrzesnia 2or7 roku kazda 6-letnia
szkola podstawowa dzialaiqca na podstawie ustawy o systemie oiwiaty z mocy nowej ustawy
przeksztafca siq na 8-letniq szkofq podstawowQ, natomiast na mocy art. 127 gimnazja ulegaiq
likwidacji poprzez wygaszanie. W przypadku gdy likwidowane gimnazjum funkcjonuje w
zespole, w kt6rym jest tylko gimnazjum i szkola podstawowa, to zesp6t ten przeksztatca siq z
mocy ustawy w 8-letnia szkofq podstawowq. Ustawodawca dal organom prowadzqcym
gimnazja dwa instrumenty prawne na mocy kt6rych moga dokonai przeksztalcenia
likwidowanego gimnazjum w nowy typ szkoiy rub jego wrqczenia w strukturq innej szkofy.
Przeksztafcenie lub wlqczenie samodziernego gimnazjum powoduje, ie caty zas6b kadrowy r

materialny likwidowanego gimnazjum przekazany zostaje na potrzeby zadai oswiatowvcn
szkoly powstalej w wyniku przeksztatcenia lub wlqczenia. Ustawodawca zobowiqzat jednostki
samorzqdu terytorialnego do podiqcia uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6t
podstawowych igimnazj6w do nowego ustroju szkornego wprowadzonego ustawa - prawo
oswiatowe. Zakres przedmiotowy tej uchwaly ma charakter intencyjny istanowi podstawe
do zasiegniecia obligatoryjnej opinii Kuratora oswiaty oraz zwiqzk6w zawodowych. opinia
Kuratora oswiaty jest wiaiaca i odnosi siq do oceny zgodnosci z prawem rozwiqzan
zaproponowanych w uchwale oraz oceny zapewnienia dzieciom moiliwosci realizaclr
obowiqzku szkolnego. zaproponowane w projekcie uchwary rozwiqzania sq wynikiem
diagnozy demograficznej mieszkaric6w i zapotrzebowania na szkofv w obwodach
dotychczasowych szk6f podstawowych. od roku 2022 riczba dzieci obiqtych obowiqzkiem
szkolnym na przestrzeniostatnich 10 lat spada o okolo 1000.
Gmina Miasto wlocrawek jest organem prowadzqcym dra 15 szk6r podstawowycn
w tym 1 ogdlnoksztaicEcej szkoty Muzycznej I stopnia, dra kt6rych nie okreira siq obwod6w
oraz 1L gimnaz.j6w, w tym:
- 5 gimnazj6w funkcjonujqcych w zespolach razem ze szkolami podstawowymi,- 2 samodzielnych gimnazj6w funkcjonujqcych w tych samych budynkach, co szkofv
podstawowe,
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- 1 gimnazjum - Gimnazjum nr 14 jest szkolq funkcjonujqcq we wlasnym budynku,
- L gimnazjum - Gimnazjum nr 7 w Zespole Szk6l nr 4 funkcjonujqce razem z lV Liceum
096lnoksztalcqcym im. Krzysztofa Kamila Baczyriskiego,
- 1 gimnazjum - Gimnazjum Dwujqzyczne w Zespole Szk6t Og6lnoksztalcqcych funkcjonujqce
razem z Liceum Og6lnoksztaicqcym im. Ziemi Kujawskie.j,
- L gimnazjum - Gimnazjum z Oddzialami Przysposabiajqcym i do Pracy funkcjonujqce
w Zespole 5zk6l Budowlanvch.
MajEc na uwadze potrzebq zapewnienia miejsca realizacji obowiqzku szkolnego wszystkim
dzieciom zamieszkaiym na terenie Miasta wfoctawek, w oparciu o warunki demograficzne na
kaidym z osiedli, a takie mo2liwojci infrastru ktura Ine istniejqcych szk6l proponuje siq:

a) wfqczyi Gimnazjum nr 2 do Szkoly podstawowej nr 2;
b) wlqczyi Gimnazjum nr 5 do Szkofy podstawowej nr 5 dla kt6rej nie ustala siq obwoou.
c) wtqczyi Gimnazjum nr 1do Szkofy podstawowej nr 7;
d) wlqczyi Gimnazjum nr 8 do Szkoly podstawowej nr 8;
e) wlqczyi Gimnazjum nr 11 do Szkoty podstawowej nr 11;
f) wtqczyi Gimnazjum nr 12 do Szkoly podstawowej nr 19;
g) wtqczyi Gimnazjum nr 3 do Szkoly podstawowej nr ZZ;
h) wlqczyd Gimnazjum nr 4 do Szkoly podstawowej nr 23;
i) wlqczyi Gimnazjum nr 14 do Szkoly podstawowej nr 14;
i) z mocy prawa 6 -letnia og6lnoksztalcqca szkola muzyczna I stopnia staje siq g - lernrq
szkoiA podstawowE.

Gimnazja wyszczeg6lnione w podpunktach od ,,a - g" bqdq wrEczone do szk6r podstawowych
bez zmiany obwod6w. Natomiast gimnazja wyszczeg6lnione w podpunkcie ,,h,, i ,,i,, bqdq
wlqczone do szk6l podstawowych, w kt6rych nastqpi zmiana obwod6w, tj.:
- z uwagi na fakt,2e szkola podstawowa nr 23 dysponowai bgdzie 1600 miejscami, a dzieci
w obecnym obwodzie w roku szkolnym zorg/zozo przewidzianych jest tylko 47g, zasaone
jest dokonanie regulacji obwodu. Decyzja ta wladciwa jest r6wniei dlatego, ie na tym samym
osiedlu funkcjonuje m. in. sp nr 20, w kt6rej riczba miejsc jest r6wna liczbie dzieci
potencjalnie uczqszczajqcych do tej szkoly. W zwiqzku z powy:szym, aby zwiqkszyd
bezpieczefstwo ipoprawii warunki ksztalcenia wfajciwym jest zmniejszenie obwodu sp nr
20 na rzecz SP nr 23 dysponujqcej duiq bazq lokalowq. W zwiqzku z powyiszym planuje sig
zwiqkszyi obw6d sP nr 23 o nastepuiace urice: Majora Hubara, Majora Sucharskiego,
Prezydenta Mystkowskiego, prezydenta starzyriskiego, szajnowicza- rwanowa, Korczaka,
Blotnq, Zgodnq, Ziqbiq, Sitowskq, Zacisze, Krynicznq, Lisiq, Jelonkowq i czqii ulic:
Konopnickiei, Noakowskiego iZbiegniewskiej. Z uwagi na ograniczone moiliwoici lokalowe
szkoly Podstawowej nr 14, spowodowane przeksztatcen iem 6 - retniej szkofy podstawowej
w szkolq 8 - letniq, uczniowie kras dotychczasowego Gimnazjum nr 14 obowiqzek szkorny
realizowai bqdq w budynku przy ulicy placu Staszica 1. BiorEc pod uwagq obecnq bazq Sp nr
14' 1u2 w obecnym roku szkoronym dzieci rearizuiq podstawq programowE w krasach r-fl w
systemie dwuzmianowym. wprowadzenie do budynku szkoiy kras v|| ivH spowoduje
wydlu2enie czasu nauki. wedtug przeprowadzonej symuracji istnieje ,,zagroienie naukq,,
nawet do godziny 18.00. W zwiqzku z powyiszym zasadne jest zmniejszenie obwodu Sp nr
14. W zwiazku z powyiszym zmniejsza siq obw6d Sp nr 14 o nastepujEce ulice: Bracxq,
Kombatant6w, Ptasiq, SaperskE, Sportowq, Weselnq iczqSci ulicy Lesnej. Wtqczenie tych ulicdo SP nr 2 spowoduje petniejsze wykorzystanie bazy szkolnej, kt6ra dysponuje 1113
miejscami, a liczba dzieci w obwodzie jest du2o mniejsza, nii moiriwoici rokarowe rikotv. w



zwiqzku z powy2szym zwiekszenie obwodu jest jak najbardziej zasadne. Nale2y r6wnie2
nadmienii, 2e uczniowie z miasta Wloclawek majq mo2liwoii realizacji obowiqzku szkolnego
w plac6wkach prowadzonych przez inne organy, nii Gmina Miasto Wloclawek. Wyb6r szkoly
zale2y przede wszystkim od decyzji rodzic6w dziecka. Z analizy poprzednich lat szkolnych
wynika, ie bardzo du2ym zainteresowan iem cieszy siq realizacja obowiqzku nauki w Szkole
Podstawowej im. ks. Jana Dlugosza prowadzonej przez Kuriq Diecezjalnq. W przypadku braku
regulacji obwodu SP nr 14 iSP nr 2 (po wiqczeniu Gimnazjum nr 2) ze wzglqdu na malq bazq
lokalowq SP nr L4 istnieje realne zagroienie dwuzmianowo6ci nauki. WskazujE na to
jednoznacznie dane z tabeli nr 1. Regulacja obwodu oraz brak naboru do oddziai6w
przedszkolnych w SP nr 14 stworzy realnq szansq jed nozmianowo(ci w wyiej wymienionej
szkole. Ponadto dzieci posiadajqce orzeczenia do ksztalcenia specjalnego mogq realizowai
obowiqzek szkolny w Zespole Szk6l nr 3, kt6ry jest szkolq bezobwodowq. przygotowanie
niniejszego projektu uchwaty poprzedzity konsultacje z dyrektorami szk6f podstawowycn
oraz gimnazj6w, w zakresie proponowanego trybu wygaszania gimnazj6w, mo2liwoici
zapewnienia odpowiednich warunk6w nauki pozostajQcym w szkole uczniom klas si6dmych i

0smych. Przyiqcie proponowanej sieci szk6l podstawowych zapewni wszystkim mieszka6com
tatwy dostqp do szkoty podstawowej poloionej w odlegloici nieprzekraczaiqcej 3 km od
miejsca zamieszkania.
Natomiast odnoszqc siq do kolejnego zagadnienia Dyrektor wydzialu Edukacji pani Agnieszka
Biatopiotrowicz wyjaSnila, ie na podstawie art. 213 ust. lustawy z dnia14 grudnia 2016r. -
Przepisy wprowadzaiqce ustawq - prawo o6wiatowe oraz art. 12 pkt 11, art. 92 ust. 1 pkt 1
ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorzqdzie powiatowym rada powiatu podejmule
uchwalq w sprawie projektu dostosowania sieci szk6i ponadgim nazjalnych i specjalnych oraz
szk6l ponadpodstawowych ispecjalnych do nowego ustroju szkolnego. przedto2ony projekt
uchwaly dotyczy okre6lenia planu sieci szk6l ponadgimnazjalnych i specjalnycn
prowadzonych przez Gminq Miasto wtoclawek, z uwzglqdnieniem szk6l ponadgimnazjalnych
ispecjalnych prowadzonych przez inne organy maiqce siedzibq na terenie Gminv Miasta
wloclawek oraz ustalenia sieci szk6l ponad podstawowych ispecjalnych na terenie Gmrny
Miasta wloctawek celem dostosowania do nowego ustroju szkornego wprowadzonego
ustawE - Prawo oiwiatowe. Zgodnie z ustawe z dnia 14 grudnia 2016r. _ przeptsy
wprowadzaiqce ustawq - prawo o(wiatowe dotychczas dziafaiqce szkoly na podstawie
ustawy o systemie oswiaty przeksztafcajq siq w nowe typy szk6l.
Od dnia l wrzeinia 2017 roku przeksztalceniu z mocy ustawy podlegajq:
5- letnia szkofa podstawowa w 8 - retnie szkole podstawowq (art. 117 ustawy z dnia 14
grudnia 2016r. - Przepisy wprowadzaiqce ustawQ - prawo oiwiatowe (Dz.U z 2o!7r. poz. 60 l;
zasadnicza szkola zawodowa w braniowq szkoiq rstopnia (art. 162 ustawy z dnia 14 grudnia
2016r. - Przepisy wprowadza.jqce ustawq - prawo ojwiatowe (Dz.U z 2OI7r. poz.6Ol;
szkola specjalna przysposabiajqca do pracy dla uczni6w z upoiledzeniem umyslowymw stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczni6w z n iepelnosprawno6ciam i
sprzqionymi w szkotq specjalnq przysposabiajqcq do pracy (art. !72 ustawy z dnia
14 grudnia 2OLG:. - Przepisy wprowadzajqce ustawq - prawo o:jwiatowe (Dz.U z 2OI7r. ooz.
60);

szkota policealna w szkolq poricearnq dra os6b posiadaiqcych wyksztarcenie irednie rub
wyksztalcenie (rednie braniowe (art. r.74 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. - przeptsy
wprowadzajEce ustawe - prawo o6wiatowe.
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Licea og6lnoksztalcqce i technika przeksztalcq siq w nowe typy szk6l w drugim etapie
reformy ustroju szkolnego tj. l wrze(nia 2019r. Wyjqtek stanowia gimnazja, kt6re z mocy
ustawy ulegajq likwidacji (art. t27\ poprzez wygaszanie. W tym przypadku ustawodawca dal
organom prowadzqcym gimnazja dwa instrumenty prawne, na mocy kt6rych mogq dokonai
przeksztalcenia likwidowanego gimnazjum w nowy typ szkofy lub jego wlaczenia w strukture
innej szkoly na mocy art. 129. Przeksztatcenie lub wlqczenie gimnazjum powoduje, 2e caly
zas6b kadrowy i materialny likwidowanego gimnazjum przekazany zostaje na potrzeby zadarl
oiwiatowych szkoly powstalej w wyniku przeksztalcenia lub wlqczenia. Ustawodawca
zobowiazal jednostki samorzqdu terytorialnego prowadzqce zadania powiatowe do podjqcia
uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6f ponadgimnazja Inych
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawa - Prawo oiwiatowe oraz
ustalenia sieci szk6t ponad podstawowych ispecjalnych. Zakres przedmiotowy tej uchwaty
opisany jest w art. 213 ustawy. Uchwaia ma charakter intencyjny i zgodnie z art.2I5 i 216
ustawy Przepisy wprowadzajqce ustawq - Prawo o6wiatowe, stanowi podstawQ do
zasiQgania obligatoryjnych opinii Kujawsko-Pomorskiego Kuratora Oiwiaty oraz zwiqzk6w
zawodowych zrzeszajqcych nauczvcieli. Opinia Kujawsko-pomorskiego Kuratora Odwiaty jest
wiq2qca i zawiera w szczeg6lnoSci ocenq zgodno6ci z prawem rozwiqzari zaproponowanych w
tej uchwale oraz ocene w zakresie zapewnienia dzieciom imlodzieiy mo2liwo6ci realizacji
obowiqzku szkolnego i obowiqzku nauki. po uzyskaniu pozytywnej opinii Kujawsko-
Pomorskiego Kuratora oiwiaty lub po uwzglqdnieniu jego uwag Rada Miasta wloclawer w
terminie do dnia 31 marca 2017r. jest ustawowo zobligowana do podjqcia uchwary w
sprawie dostosowania sieci szk6l ponadgimnazja Inych i specjalnych do nowego ustro.;u
szkolnego wprowadzonego ustawa - prawo oiwiatowe oraz ustalenia sieci szk6l
ponad podstawowych i specjalnych na okres od dnia l wrze5nia 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r.
Niniejsza uchwala zawiera zatem okreSlenie:
planu sieci publicznych szk6l ponadgimnazja Inych i szk6f specjalnych prowadzonych przez
Gminq Miasto Wtoclawek , z uwzglqdnieniem szk6f ponadgim nazjalnych i specjalnycn
maiqcych siedzibq na obszarze Gminy Miasta wlocfawek prowadzonych przez inne organy na
okres od dnia l wrzejnia 2077 r. do dnia 31 sierpnia 2OI9 r, (Zal. nr Ll,
planu sieci publicznych szk6l ponadpodstawowych i szk6l specjalnych prowadzonych przez
Gmine Miasto Wlocfawek , z uwzglqdnieniem szk6l ponad podstawowych i specjalnycn
maiacych siedzibq na obszarze Gminy Miasta wloclawek prowadzonych przez inne organy na
okres od dnia l wrzeinia 20!7 r. do dnia 31 sierpnia 20!9 r. (Zal. nr 21,
warunk6w wlqczenia publicznych gimnazj6w do publicznych lice6w og6lnoksztalcacych i
publicznych szk6l bran2owych lstopnia prowadzonych przez Gminq Miasto wtoclawek (zal.
nr Jr,
projekt planu sieci publicznych szk6l ponadpodstawowych i szk6i specjalnych od dnia L
wrzejnia 2O19 r. (Zal. nr 41.
Przygotowanie niniejszego projektu uchwaty poprzedzily konsultacje w ramach Zesporu
Konsultacyjnego powolanego Zarzqdzeniem prezydenta Miasta wlocfawek. Zaproponowane
w projekcie uchwaly rozwiqzania sE wynikiem diagnozy demograficznej, posiadanej bazy
dydaktycznej i oceny zapotrzebowania na szkoiy danego typu. Gmina Miasto wfoclawek lesr
organem prowadzQcym dla: - pigciu lice6w og6lnoksztalcqcych, w tym 2 samodzielne, a rrzy
funkcjonuiqce w strukturze zespor6w szk6r; - G technik6w w zesporach szk6r; - 6 zasadniczych
szk6l zawodowych w zespoiach szk6l. W roku szkolnym ZOI6/20L7 do wszystkich typow
szk6l uczqszcza 5 322uczni6w. Obecnie funkcjonujqce szkoly ponadgimnazjalne dysponujq
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9300 miejscami dla r62nych typ6w szk6l. Jak wynika z danych GUS liczba wioclawskiej
mlodzie2y w wieku 15 - 18 lat w kolejnych latach szkolnych spada. Spadek ten od roku 2016
do roku 2022jest wyrainy i wynosi 356 uczni6w tj. potencjalnych 12 oddzial6w. Szkoty
ponadpodstawowe w roku szkolnego 2O\9/2O2O nadal bqdq dysponowaly 9 320 miejscami,
ale jak wynika z danych GUS liczna uczni6w w tym przedziale wiekowym we Wloclawku
bqdzie wynosii 3 847uczni6w, przy zaio2eniu, 2e wszyscy wybiorq szkoly wtoctawskie
prowadzone przez jst. DokonujEc analizy naboru do wfocfawskich szk6l ponadgimnazjalnych
w latach ubiegtych nale2y wnioskowad, i2 do wioctawskich szk6i ponadpodstawowych
zdecydujq siq uczqszczai uczniowie z poza gminy w podobnej liczbie do uczniow z

Wloclawka. Biorqc pod uwagq hipotetycznie takie optymalne zalo2enie dla wtociawskich
szk6t ponadpodstawowych, wyrainie widad, 2e liczba miejsc znacznie przewy2sza liczoq
potencjalnych kandydat6w. Biorqc pod uwagq przedstawione dane niezasadne.iest r6wniei
tworzenie nowych typ6w plac6wek w dotychczas istniejacych ze wzglqdu na nadmiar miejsc
w stosunku do przewidywanej liczby kandydat6w. Ustalony w niniejszej uchwale projekt
dostosowania sieci szk6l ponadgim nazjalnych ispecjalnych do nowego ustroju szkolnego nie
zaklada zamiaru likwidacji 2adnej z dotychczasowych sze5cioletnich szk6l podstawowych
specjalnych, gimnazj6w specjalnych oraz dotychczasowych szk6t ponadgimnazjalnych
prowadzonych przez Gminq Miasto Wlocfawek.

Opinie komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwafy w sprawie dostosowania sieci szk6l podstawowych igimnazj6w do nowego
ustroju szkolnego rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Edukacji. opiniq w tej
sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka chmielewska.

Komisja Edukacji rozpatrzyta r6wnie2 projekt uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci
szk6l ponadgimn azjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego
ustawa - Prawo oswiatowe oraz ustalenia sieci szk6l ponadpodstawowych ispecjalnycn.
PozytywnA opiniQ w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczaca Komisii radna
Agnieszka Chmielewska.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, ie otwiera dyskusiq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kowalski wyrazil uznanie dla Wydzialu Edukacji, kt6ry przygotowat tak
obszerny materiaf. Niemniej jednak pan radny zwr6cil uwagQ na fakt, 2e podczas spotkania z
Minister Edukacji, kt6re mialo miejsce w dniu 20 lutego br. we wloclawku wedtug danych
pozyskanych z systemu Informacji oswiatowei, kt6re sq w posiadaniu Urzgdu Miasta wynika,
ie w trakcie realizacji reformy oSwiatowej nikt z nauczycieli zatrudnionych we wloclawskich
plac6wkach ojwiatowych nie straci pracy, a nawet wedlug tych danych jeszcze trzy osoby
bqdq mogly zostai zatrudnione. A zatem naleiy rozumiei, i2 wiedza jaka posiada pani
Minister Edukacji w oparciu o dane z systemu Informacji oiwiatowej oraz zmiany
reorganizacyjne dokonane przez samorzqd spowoduiq, ie 2aden z nauczvcieli w naszvm
mieicie nie straci pracy.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod glosowanre
przyjqcie projektu uchwaly w sprawie projektu dostosowania sieci szk6l podstawowych i
gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego.
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W wvniku przeprowadzonego gtosowania, w kt6rvm uczestniczvlo 19 radnvch za przvieciem
uchwalv radni opowiedzieli sie iednomv6lnie, qlos6w wstrzvmuiacvch oraz przeciwnvch nie
stwierd zono.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwata zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zatqcznik do protokolu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwaly w
sprawie projektu dostosowania sieci szk6l ponadgim nazjalnych ispecjalnych do nowego
ustroju szkolnego wprowadzonego ustawE - prawo oiwiatowe oraz ustalenia sieci szk6l
pon ad podstawowych ispecjalnych.

stwierdzono.

w zwiazku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwafa zostala
podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokotu.

Ad.21
Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwalg w sprawie powofania statych komisji iustalenia
przedmiotu ich dziafania,

wprowadzenia do projektu uchwaly dokonat przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki informuiqc, ie zgodnie z art. 2r ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym oo
kompetencji Radv Miasta nare2y m.in. powolywanie komisji starych. w zwiqzku z rearizacia
projektu pn ,,5r6dmie(cie na drodze do zmian - opracowanie narzqdzi aktywizacir
zawodowej i spolecznej mieszkaric6w centrum Wloclawka" zaklada siq wypracowanre
narzgdzi stu2qcych wyprowadzeniu ze stanu kryzysowego ww. obszaru. w procesie rym
przewiduje siQ szeroki udzial spo.lecze6stwa, o2ywienie gospodarcze, zmianv w
mieszka In ictwie, ksztattowanie przestrzeni miejskiei, ochronq i wykorzystanie dziedzictwa
kulturowego. wobec powyiszego zasadnym jest poworanie komisji starei, kt6rej przedmiot
dziafania zbieiny jest z realizacjq ww. zaloie6.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwata procedowana byra podczas obrad Komisji porzqdku prawnego 

r

Publicznego czlonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowari przedroionq propozyciq. opinrq w
powyiszej sprawie przedstawila Radzie Miasta przewodniczEca Komisji radna Katarzyna
Za rqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, 2e otwiera dyskusie nad
ww. zagadnieniem.
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W dvskusii udziat wzieli:
Radnv J6zef Mazierski stwierdzit, 2e tematyka oraz zakres dzialania jakimi zajmowai siq
bqdzie komisja pokrywa siq z przedmiotem dzialania jui istniejqcych w Radzie Miasta komisji
staiych, kt6ry spowodowad moie niedowlad organizacyjny i kompetencyjny. Dla przykiadu
Pan radny zwr6cit uwagq na zagadnienia dotyczqce budownictwa czy energetyki cieplnej,
kt6re znajdujq sie w kompetencji Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska czy rez
tematykQ zwiEzana z gospodarkq n ieruchomo jciam i bqdqcq przedmiotem dzialari Komisji
Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta. Pan radny wskazal r6wniei na tematykq zwiqzanq z

politykq spotecznq, kt6ra znajduje siq w kompetencji Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej oraz na zagadnienia dotyczqce ochrony zabytk6w kt6rymi zajmuje siq Komisja
Kultury i sportu czy tei tematykq dotyczEcE ochrony os6b i mienia jakimi zajmuje siq Komisja
Porzqdku Prawnego i Publicznego. przyklady podane przez pana radnego dwiadczq o tym, ie
nie zachodzi potrzeba powolywania kolejne.i komisji stalej Rady Miasta ds. rewitalizacji
poniewa2 zagadnienia kt6re bedE jej przedmiotem dzialania sq uwzglqdnione w
kompetencjach ju2 istnieiqcych komisji staiych Rady Miasta, nastapi zatem powielanie
kompetencji co spowoduje batagan organizacyjny inie bqdzie stu2ylo pracy Rady Miasta.
Zdaniem Pana radnego powolywanie komisji stalej wyiqcznie do dw6ch zagadnierl jakimr sq
programowanie rewitalizacji oraz monitorowanie realizacji programu rewitalizacji jest
zbedne i niecelowe.

stwierdzit, i2 popiera stanowisko
zaprezentowane przez przedm6wcq radnego J6zefa Mazierskiego. podobny poglqd zostal
wyra2ony przez Pana radnego podczas posiedzenia Komisji porzqdku prawnego 

I

Publicznego, kt6ra opiniowala ww. uchwalq. Zdaniem pana radnego zakres procedowanej
uchwaty o powofaniu komisji ds. rewitalizacji pokrywa siq z zalqcznikiem do uchwary
dotyczacej powolania komisji stalych oraz ustalenia przedmiotu ich dziatania, ponadto
ustawa o lokalnych programach rewitalizacji nie naklada obowiqzku utworzenia przez organ
stanowiqcy odrqbnej komisji lecz zobowiqzuje do uchwalenia lokalnego programu
rewatalizacji. Jest to jedynie kolejne dzialanie do utworzenia zbqdnej funkcji w ramach
utworzonej koalicji, spowoduje to r6wnie2 baiagan kompetencyjny w funkcjonowaniu ju2
istniejacych komisji staiych Rady Miasta.
Radna Ewa szczepahska stwierdzila, ii powstanie komisji ds. rewitalizacji wynika z potrzeoy
jej powolania Pani radna wyjainiia, ie z uzasadnienia uchwaly wynika, ie jest realizowany
projekt pn. ,,sr6dmie(cie na drodze do zmian - opracowanie narzqdzi aktywizacji zawodowej
ispolecznej mieszkarrrc6w centrum wlociawka", dzielnica ta wymaga wielu zmian na r62nych
plaszczyznach i obszarach takie w zakresie rewitalizacji spolecznej. w zwiqzku z tym jest to
szczeg6lne wsparcie dla dzielnicy sr6dmieicia poprzez dzialania w r62nych plaszczyznach,
taki tei jest zamysl i sens powstania tej komisji.
Radnv stanislaw Krzemieniewski stwierdzil, ie wielokrotnie prezydent Miasta podkrejrar w
swoich wypowiedziach, ie nare2y dbai o irodki pubriczne, a zatem idqc za glosem pana
Prezydenta naleiy dolo2yi wszelkich stara6, aby o te Srodki dbai. w zwiqzku z tym pan radny
uwa2a,2e istniejqce staie komisje Rady Miasta w spos6b wystarczajqcy spelniajq swojq rolq
w tym rowniei w zakresie zagadnienia dotyczqcego szeroko pojqtej rewitalizacji.
Radnv Jdzef Mazierski zwr6cir uwagq na fakt, ie w roku 2016 byra poworana komisja os.
rewitalizacji, a zatem jaki jest obecnie status tej komisji w kt6rej uczestniczyto kilku radnych.

poinformowaf, ii komisja doraina byla
powolana do dzialania w pewnym przedziale czasowym i pracowala w okresie od maia do



lipca 2016 roku. Prace komisji zwiericzone zostaly pod.ieta przez Radq Miasta uchwaiq
podczas obrad obecnej sesji. Komisja doraina zgodnie z nazewnictwem powolywana jest na

czas okreSlony w celu rozwiqzania konkretnego zagadnienia. Obecnie procedowana uchwala
dotyczy szerszego zagadnienia dotyczqcego rewitalizacji, kt6re nale2y traktowai
kompleksowo poniewai jest to bardzo zloiony temat obejmujqcy r6ine aspekty i dziedziny
iycia spotecznego. Dlatego wskazanym jest powolanie tej komisji, kt6ra w spos6b
wieloplaszczyznowy podejmie dzialania zwiqzane z tym zagadnieniem.
Radnv J6zef Mazierski wyjaSnil, ie nie jest przeciwny powstaniu komisji ds. rewitalizacji, lecz
naleiy uporzqdkowad pewne kompetencje, aby nie dochodzilo do balaganu organizacyjnego
i dublowania kompetencji.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Krzvsztof Kukucki wyjaSnil, ie obszar rewitalizacji zostaf
wyznaczony, natomiast trwajq obecnie prace nad wwyczeniem nowych granic obszaru
rewitalizacji i nie jest on toisamy z granicami ad ministracyjnymi miasta Wfoctawek, a zatem
nie zachodzi obawa powielania kompetencji tym bardziej,2e nie moina wykluczyi, aby
komisja ds. rewitalizacji zajmowafa siQ zagadnieniem np. mieszkalnictwa w obszarze
rewitalizacji w szerszym pojqciu.
Radna Ewa Szczepaiska stwierdzila, ie problemy poruszane podczas obrad komisji starycn
mogq siq niekiedy dublowai na co zwraca uwagq pan radny Mazierski, lecz s4 one
rozpatrywane w zupelnie innym aspekcie. Przyktadem moie byd problem zwiqzany z

zan ieczyszczen iem powietrza, kt6rym zajmowala siq Komisja Gospodarki Miejskiej iochrony
Srodowiska oraz Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej kaida z tych komisji
rozpatrywata problem, lecz pod zupelnie innym kontem.

Po wyczerpaniu glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poddai pod giosowanie przyjqcie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawre
powofania stalych komisji i ustalenia przedmiotu ich dziatania.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w rezultacie
dokonanego glosowania uchwata zostala podiqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwata stanowi zalqcznik do protokofu.

Ad.22
Projekt uchwaty zmieniaiqcej uchwafq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych
komisji Rady Miasta.

Jak wyjasnit Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki, zgodnie z art.21 ust. 1
ustawy o samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta nale2y powolywanie komisji
stalych oraz ustalanie ich sklad6w osobowych. W zwiqzku z powofaniem przez Radq Miasta
woclawek nowej komisji statej ds. rewitalizacji, zaszia potrzeba ustarenia jej sklaou
osobowego.
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Ooinia komisii stafei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwala procedowana byla podczas obrad Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Czlonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedloionq propozycjq. Opiniq w
powyiszej sprawie przedstawifa Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Za rqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e otwiera dyskusjg nad
ww. zagadnieniem jednocze5nie poprosi.l radnych o zgtaszanie swojego akcesu do udziaiu w
pracach komisji ds. rewitalizacji.

W dvskusii udzial wzieli:
Radny Jaroslaw Hupalo zglosit swoj4 kandydaturq do pracy w komisji ds. rewitalizacji.
Tak2e sw6j udzial w skladzie tejie komisji zglosii Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Krzysztof Kukucki.
Radna Ewa Szczepariska zgtosifa sw6j akces do pracy w komisji ds. rewitalizacji.
R6wnie2 radny Krystian tuczak zadeklarowal sw6j udzial w praca ww. komisji.
Natomiast Wiceprzewodn iczqcy Rady Miasta radny Janusz Dqbczyriski, kt6ry zabral glos w
imieniu Klubu radnych zarekomendowal do udzialu w pracach komisji radnego piotra
Czarneckiego, kt6ry wyrazil zgodq na dolqczenie do skladu komisji.

Przewodniczqcy Rady Miasta po zamkniQciu listy zgioszeri do udzialu w pracach komisji oraz
wyczerpaniu dyskusji w przedmiotowej sprawie poddat pod gtosowanie przyjqcie projektu
uchwaly zmieniaiqcej uchwatq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady
Miasta, w kt6rym w I 1 dodaje siQ ust.8 okreSlaiqcy sklad Komisji ds. rewitalizacji z udzialem
radnego Piotra czarneckiego, radnego Jaroslawa Hupalo, radnego Krzysztofa Kukuckiego,
radnego Krystiana tuczaka oraz radnej Ewy Szczepariskiej.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego glosowania uchwala zostala podiqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zatEcznik do protokolu.

Ad.23
Projekt uchwaly w sprawie wyboru przewodniczqcego Komisji ds. rewitalizacji.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki wyjaSnit, ie do kompetencji Rady
Miasta nale2y m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaiy przewod n iczqcych komisji stalych. w
zwiqzku z powotaniem przez Radq Miasta wfocrawek nowej komisji stalej ds. rewitalizacji,
zaszta potrzeba wyboru przewodn iczacego.

Opinia komisii stafei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwala procedowana byla podczas obrad Komisji porzqdku prawnego i
Publicznego. Cztonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedto2onq propozycjq. OpiniQ w



powyiszej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczaca Komisji radna Katarzyna
Za rqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, 2e otwiera dyskusje nad
ww. zagadnieniem jednoczesnie poprosif o zglaszanie kandydatur radnych na funkcjq
Przewod n iczqcego Komisji ds. rewitalizacji.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Damian Chelminiak zabieraiqc glos w imieniu Klubu radnych SLD na funkciq
Przewodn iczqcego Komisji ds. rewitalizacji zglosil kandydaturq radnego Jaroslawa Hupato.
Pan radny wyrazil zgodq na kandydowanie.

Wobec braku zgloszeri innych kandydatur Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poddaf pod glosowanie wniosek o zamkniqcie listy kandydat6w na funkcjq
Przewod n iczQcego Komisji ds. rewitalizacji
w wvniku orzeprowadzoneso glosowania za ww.wnioskiem opowiedzialo sie 21 radnvcn
przv braku qlos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie. A zatem wniosek uzvskal
a kceptacie Radv Miasta.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal,2e przewod niczqcego
Komisji ds. rewitalizacji Rada Miasta wybiera zwyktq wiqkszoSciq gtos6w w glosowaniu
jawnym. w zwiqzku z tym Pan przewodniczEcy poddal pod glosowanie kandydaturq radnego
Jarosfawa Hupalo na funkcjq Przewodniczqcego ww. komisji statej.

W dalszej kolejnoSci procedowania przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
przyjqcie projektu uchwaty w sprawie wyboru przewodn iczqcego Komisji ds.
zgodnie z kt6rym w 5 1 stwierdza siq wyb6r radnego Jaroslawa Hupalo
Przewodn iczqcego Komisji ds. rewitalizacji.

glosowanie
rewitalizacji,
na fu nkcjq

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w rezultacre
dokonanego giosowania uchwala zostaia podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.24
Sprawozdanie z dzialalnoici Rady Miasta Wloclawek Vll kadencji za 2OlE rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki w bloku materiatow
sesyjnych radni otrzymali Sprawozdanie z dzialalnoici Rady Miasta wlocfawek Vll kadencji
obejmujqcej rok 2016. Majqc nadziejq, ie wszyscy radni zapoznali siq z przeslanym
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materialem Przewodniczqcy Rady Miasta Wloclawek zapytat radnych czy wnoszq uwagi,
zmiany lub zapytania w powyiszej sprawie.

Wobec braku uwag oraz glos6w w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof
Kukucki poddal pod glosowanie przyjqcie Sprawozdania z dzialalno6ci Rady Miasta Vll
kadencji za 2016 rok.
W wvniku qlosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnvch za przvieciem ww.
Sorawozdania z dziaialno(ci Radv Miasta Wloclawek Vll kadencii za 2016 rok radni
opowiedzieli sie iednomvSlnie, slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjQte zostalo przez RadQ Miasta Wfoclawek w zaproponowanym brzmieniu.

Sprawozdanie - zafqcznik do protokolu.

Ad.25
Sprawozdanie z dzialalnosci komisji stalych Rady Miasta Wloclawek.

L. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Rewizyjnej.
2. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Budietu, Rozwoju i promocji Miasta.
3. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Edukacji.
4. Sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spotecznej.
5. Sprawozdanie z dziatalnojci Komisji Kultury isportu
6. Sprawozdanie z dziaialnoici Komisji porzqdku prawnego i publicznego.
7. Sprawozdanie z dzialalno(ci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki wyjaSnil, 2e zgodnie z art. z! ust. 1 pkt
3 ustawy o samorzqdzie gminnym komisje stale podlegajq radzie gminy i przedkfadajq jej
sprawozdania ze swojej dziatalno6ci, a zatem kalda z komisji staiych zobowiqzana byla do
przedloienia Radzie Miasta sprawozdania ze swojej dzialalnoSci obejmuiqcej ror
sprawozdawczy. wobec powy'szego materialy dotyczQce tego zagadnienia przekazane
zostaty radnym w celu zapoznania sie iwniesienia ewentualnych zmian bqdi uwag.

wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki otworzyi dyskusiq
dotyczqcq przedlo2onych przez komisje stale Rady Miasta sprawozda6 z rocznei dzialalnoscr.

wobec braku zgtoszeri do zabrania glosu w dyskusji przewodniczqcy Rady Miasta poddai pod
gtosowanie przyiqcie przez Radq Miasta poszczeg6lnych sprawozdari z dziaialnojci komisii
stafych Rady Miasta za rok 2016.
w wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnych za przyiqciem sprawozdanra
z dzialalnoici Komisji Rewizyjnej radni opowiedzieli siq iednomydlnie, przy braku glosow
przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq.
wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowar, ie sprawozdanie, o kt6rvm
mowa przyjQte zostalo przez Radq Miasta Wfoclawek.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 21 radnych za przyjqciem sprawozdania
z dzialalno6ci Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta radni opowiedzieli siq
jednomy5lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjete zostato przez Radq Miasta Wlocfawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnych za przyjqciem sprawozdania
z dzialalno(ci Komisji Edukacji radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e Sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjqte zostalo przez Rade Miasta Wtoctawek.
W wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 21 radnych za przyjqciem sprawozdania
z dziafalnolci Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej opowiedziafo siq 20 radnych, przy
braku glos6w przeciwnych oraz l glosie wstrzymujqcym sie
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie Sprawozdanie, o kt6rvm
mowa przyjQte zostalo przez Rade Miasta Wiocfawek.
w wyniku glosowania przeprowadzonego z udzialem 20 radnych za przyiqciem sprawozdania
z dzialalnoici Komisji Kultury i sportu radni opowiedzieli siq iednomydlnie, glos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e sprawozdanie, o ktorym
mowa przyjqte zostalo przez Rade Miasta Wiocfawek.
w wyniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 21 radnych za przyieciem sprawozdania
z dziaialnodci Komisji Porzqdku Prawnego ipublicznego opowiedziafo siq 19 radnych, przy
braku gtos6w przeciwnych oraz 2 glosach wstrzymujqcych srq.
wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie sprawozdanie, o kt6rvm
mowa przyjqte zostalo przez Rade Miasta Wlocfawek.
w wyniku glosowania przeprowadzonego z udziaiem 21 radnych za przyiqciem sprawozdania
z dzialalnosci Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska radni opowiedzieli sre
jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siQ nie stwierdzono.
wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e sprawozdanie, o kt6rym
mowa przyjQte zostalo przez Rade Miasta Wloctawek.

sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Rewizyjn ej za 20!6 rok - zalqcznik do protokolu,
sprawozdanie z dziatalno6ci Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta za 2016 rok -
zalqczn ik do protokolu,
sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Edukacji za 2016 rok- zafqcznik do protokolu,
sprawozdanie z dziatalno6ci Komisji Zdrowia, Rodziny i opieki spofecznej za 201G rox -
zalqczn ik do protokolu,
Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Kultury isportu za 2016 rok - zalqcznik do protokolu,
sprawozdanie z dzialalno(ci Komisji porzqdku prawnego i publicznego za 2o16 rok- zalqcznik
do protokofu,
sprawozdanie z dzialalnoici Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska za 2016 rok -
zatqczn ik do protokolu.

Ad.25
Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia pranu kontrori Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek na 2017 rok.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowai, 2e zgodnie z art. 18a

ust. 1 i4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorzqdzie gminnym rada gminy kontroluje
dzialalno(i w6jta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy.
W tym celu powoluje Komisjq Rewizyjnq, kt6ra wykonuje zlecone przez radq zadania w
zakresie przeprowadzania ww. kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez

Radq kontrole na podstawie rocznego planu kontroli, kt6ry zawiera w swej tre6ci okrejlenie
terminu oraz przedmiotu kontroli.

Otwierajqc dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly Przewodniczacy Rady Miasta
radny Krzysztof Kukucki poinformowal, ie w dniu 23 lutego br. Komisja Rewizyjna
wypracowata plan kontroli, kt6ry zarekomendowaia Radzie Miasta celem jego przyjqcia.

Wobec braku uwag oraz gtos6w w dyskusji ze strony radnych Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Krzysztof Kukucki poddal pod glosowanie przyjqcie przedstawionego projektu uchwaly
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek na 2OI7
roK.

W wvniku glosowania przeorowadzonego przv udziale 21 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie. gfos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poinformowat, ie
w rezultacie dokonanego glosowania uchwaia zostafa podjeta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad.27
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2017 rok.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki w bloku material6w
sesyjnych przekazany zostal radnym projekt planu pracy Rady Miasta na rok 2017. W
zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady zapytal radnych czy wnosza inne propozycje czy tei
uwagi do projektu planu.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv J6zef Mazierski zloiyl wniosek, w kt6rym zaproponowal, aby w planie pracy Rady
Miasta na rok 2O77 uwzglqdniony zostal temat dotyczqcy informacji na temat
funkcjonowania, rozwoju iplanowanych inwestycji, (wiadczenia uslug medycznych itp. przez
Wojew6dzki Szpital Specjalistyczny im. Blogoslawionego ks. Jerzego popieluszki we
Wfoclawku. Ponadto Pan radny zaproponowat, aby zagadnienie to zostafo przedstawione i

om6wione podczas obrad sesyjnych w miesiqcu wrzeiniu br.

Wobec braku innych propozycji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki poddal
pod gfosowanie wniosek zgloszony przez radnego J6zefa Mazierskiego oraz wlqczenie
zaproponowanego zagadnienia do planu pracy Rady Miasta w roku 2OI7.
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W wvniku glosowania przeprowadzonego przv udziale 21 radnvch, za przvieciem wniosku
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjecie planu pracy Rady

Miasta Wiociawek na 2017 rok rozszerzonego o uprzednio przyjqty wniosek.
W wvniku glosowania orzeprowad zonego przv udziale 2L radnvch, za przvieciem wniosku
radni ooowiedzieli sie iednomvjlnie, gtos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono.

Plan pracy Rady Miasta na rok 2015 - zaiqcznik do protokolu.

Ad.28
Plan pracy komisji statych Rady Miaste Wloclawek na 2017 rok.

1. Plan pracy Komisji Rewizyjnej.
2. Plan pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta.
3. Plan pracy Komisji Edukacji.
4. Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spotecznej.
5. Plan pracy Komisji Kultury iSportu.
6. Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego.
7. Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 5rodowiska.

Jak poinformowaf Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki, zgodnie z art.21
ust. l pkt 3 ustawy o samorz4dzie gminnym, komisje stale podlegajq radzie gminy i

przedkladajq jej plany pracy na dany rok kalendarzowy. Komisje Rady Miasta opracowaly i

zatwierdzily podczas odbytych obrad plany pracy na rok bie2qcy i zgodnie z wymogiem
przedtoiyty Radzie Miasta. W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta zapytal czy
w temacie procedowanych zagadnieri ze strony radnych sq chqtni do zabrania glosu.
Wobec braku zgloszeri do dyskusji, PrzewodniczEcy Rady Miasta poddaf pod glosowanie
przyjqcie przez Radq Miasta poszczeg6lnych plan6w pracy komisji stalych Rady Miasta na rok
2077.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 radnych za przyjqciem pranu pracy
Komisji Rewizyjnej radni opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujacych sie.
Wobec powyiszego Przewodnicz?cy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Rewizyjnej na rok 2017 zostal przyjQty.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta radni opowiedzieli sie jednomyslnie, gfos6w
przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowai, ie plan pracy Komisji
Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta na rok 2017 zostal przyjqty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci 21 radnych za przyjqciem pranu pracy
Komisji Edukacji radni opowiedzieli siq iednomyjlnie, glos6w przeciwnycn oraz
wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Edukacji na rok 2017 zostal przyjqty.
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W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 21 radnych za przyjqciem planu pracy

Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gtos6w
przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej na rok 2017 zostai przyjQty.

W wyniku glosowania przeprowadzon ego w obecno6ci 21 radnych za przyjeciem planu pracy

Komisji Kultury i Sportu radni opowiedzieli siq jednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujqcych sie nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e plan pracy Komisji
Kultury iSportu na rok 2017 zostai przyjQty.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 21 radnych za przyjeciem planu pracy
Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego radni opowiedzieli siq jednomy6lnie, gios6w
przeciwnych oraz wstrzymujEcych siq nie stwierdzono.
Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie plan pracy Komisji
Porzqdku Prawnego i Publicznego na rok 2017 zostat przyjqty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 21 radnych za przyjqciem planu pracy
Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska radni opowiedzieli siq jednomySlnie,
glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie stwierdzono.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e plan pracy Komisji
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na rok 2O!7 zostal przyjqty.

Plan pracy Komisji Rewizyjn ej na 2OI7 rok - zaiqcznik do protokolu
Plan pracy Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta na 2017 rok - zalEcznik do protokofu,
Plan pracy Komisji Edukacji na 2017 rok - zatqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej na 2OI7 rok - zalqcznik do protokofu,
Plan pracy Komisji Kultury isportu na 2O!7 rok- zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Porzadku Prawnego iPublicznego na 2017 rok - zalqcznik do protokolu,
Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na 2017 rok - zalqcznik do
protokolu.

Ad.29
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski i zapwania w sprawach dotyczEcych aktualnych problem6w Miasta,
takie w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zglosili: radny Damian
Chelminiak, radny Jarosfaw Chmielewski, radny Janusz Dqbczyriski, radna Mariola
Gawlowska, radny Jaroslaw Hupato, radny Krzysztof Kowalski oraz radny J6zef Mazierski.
Interpelacje powinny zostai zlo2one przez radnych w formie pisemnej Przewod n iczqcemu
Rady Miasta, kt6ry niezwtocznie przekaie je adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewod n iczqcemu Rady Miasta oraz
interpelujqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wla6ciwe rzeczowo upowa2nione
osoby w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w
Biuletynie Informacji Publicznej UrzQdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postepowania w powyiszej sprawie reguluje 5 56 Statutu Miasta Wloctawek.
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Ad.30
lnformacje, oiwiadczenia i komunikaty.
W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
poinformowal, 2e kolejna sesja Rady Miasta planowana jest na dziei 27 marca br. Ponadto
Przewodniczqcy Rady Miasta przypomnial radnym o obowiqzku skladania oiwiadcze6
majqtkowych za rok 2016. Oswiadczenia majqtkowe wraz z kopiq zeznania o wysokoSci
osiagniQtego dochodu w roku podatkowym - PIT za rok poprzedni nale2y ztoiyi w dw6ch
egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2017 roku do Biura Rady Miasta.

Ad.31
ZamkniQcie obrad.

Po zakodczeniu bloku informacyjnego Przewodniczecy Rady Miasta radny Krzysztof Kukucki
dziqkujqc wszystkim za udzial w obradach poinformowal, ie wobec zrealizowania porzqdku
posiedzenia zamyka obrady XXIX sesji Rady Miasta Wloctawek.

Zakoriczenie obrad godz. 1645

OBRADOM PRZEWODNICZYTI

RADY MIASTA WtOCIAWEK

J.L



Radny Henryk Mielczarczyk.....

Zalaczniki:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXIX sesji Rady Miasta Wloctawek.

2. Lista os6b uczestniczacych w XXIX sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Uchwafa Nr \XIX/79/2O!7 Rady Miasta
rozpatrzenia skargi Pan i

Wloclawek.

4. Uchwala Nr XXIX/ZO/2OL7 Radv Miasta
rozpatrzenia skargi Pan i

Wloclawek.

Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
na dzialalnoii Prezydenta Miasta

Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
na dzialalnoii Prezydenta Miasta

5. Uchwala Nr \XIX/27/2O77 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
wyra2enia zgody na wniesienie aportem do sp6lki z ograniczonq od powiedzialnoSciq
pn. Miejskie Przedsiqbiorstwo Wodociqg6w iKanalizacji we Wloclawku mienia w
postaci 6rodk6w trwalych oraz podwyiszenia kapitafu zakladowego.

6. Uchwala Nr XXIX/22/2OI7 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
ustalenia kierunk6w dziaiania Prezydenta Miasta Wloclawek w zakresie realizacji
zadania pn.,,Rewitalizacja kwartaiu od ul.3-go Maja do ul. Tumskiej.

8.

7. Uchwala Nr XXIX/23/2O17 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
ustalenia kierunk6w dziatania Prezvdenta Miasta Woctawek w zakresie
ksztaltowania pozytywnych wzorc6w na rynku pracy oraz stosowania klauzul
spolecznych w zam6wieniach publicznych.

Uchwafa Nr XXIX/24/2OI7 Rady M iasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie utworzenia samorzqdowego zakiadu budietowego
pod nazwE Zaktad Aktywnojci Zawodowei we Wloctawku.
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9. Uchwala Nr XXIX/25I2017 Rady Miasta Wloctawek z dnia 21 lutego 2017r.
zmieniajqca uchwalq w sprawie zatwierdzenia skladu osobowego Wtociawskiej Rady
Senior6w.

10. Uchwala Nr XXIX/25/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r.
zmieniajqcej uchwatq w sprawie szczeg6lowych warunk6w i trybu przyznawania
dorocznych nagr6d Prezydenta Miasta Wtoclawek za osiqgniqcia w dziedzinie
tw6rczoSci artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.

11. Uchwata Nr XXIX/2l/2017 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wfoclawek do projektu
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2O2O, Oi priorytetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dziatanie 10.2. Ksztalcenie og6lne izawodowe, Poddzialanie

- 70.2.2 Ksztafcenie o96lne, w partnerstwie z Wojew6dztwem Kujawsko -
Pomorskim - partnerem wiodqcym pn.: "Region Nauk Scistych ll - edukacja
przyszlo6ci", w ramach konkursu Nr RPKP.10.02.02.-IZ.00-04-026/I5.

12. Uchwala Nr XXIX/28/2O77 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
wyraienia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wlociawek do projektu
wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, Oa priorwetowa 10
Innowacyjna Edukacja, Dzialanie 10.2. Ksztatcenie og6lne izawodowe, Poddzialanie
- 10.2.3 Ksztalcenie zawodowe, pn.: "Wloclawek zawodowo", w ramach konkursu
N r RPKP. 10.0203 .-\Z.OO-O4-O27 / 16.

13. Uchwafa Nr \XlX/29 /2OI7 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
wyraienia zgody na przystEpienie i realizacjq przez szkoly projekt6w w ramach
Programu Erasmus +, Akcja 1-mobilnoid edukacyjna, Akcja 2- Wsp6lpraca na rzecz
innowacji i wymiany dobrych praktyk, na lata 20L4-202O.

14. Uchwala Nr XXIX/30/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
zamiaru wylqczenia z zespolu szk6l i zamiaru likwidacji liceum profilowanego,
technikum uzupelniajqcego dla dorosfych i liceum uzupeiniajqcego
o96lnoksztalcqcego dla doroslych wchodzqcych w sklad zespolu szk6l
ponadgim nazjalnych, dla kt6rych organem prowadzqcym jest Miasto Wlociawek.

15. Uchwafa Nr XXIX/31/2017 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
utworzenia Technikum nr 7 w Zespole Szk6l nr 4 we Wlocfawku.

1.6, Uchwala Nr XXIX/32/2OI7 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
projektu dostosowania sieci szk6t podstawowych i gimnazj6w do nowego ustroju
szkolnego.

17. Uchwala Nr XXIX/33/2017 Rady Miasta Wioclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
projektu dostosowania sieci szk6t ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego
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ustroju szkolnego wprowadzonego ustawE - Prawo oiwiatowe oraz ustalenia sieci
szk6l ponadpodstawowych i specjalnych.

18. Uchwala Nr XXIX/34/2OI7 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r.
zmieniajEca uchwatq w sprawie powo.lania stalych komisji iustalenia przedmiotu ich

dzialan ia.

19. Uchwala Nr XXIX/35/2017 Rady Miasta Wloctawek z dnia 27 lutego 2017r.
zmieniajqca uchwate w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady
Miasta.

20. Uchwala Nr XXIX/36/2017 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
wyboru Przewodn iczacego Komisji ds. rewitalizacji.

21. Uchwala Nr XXIX/37 /2Ot7 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek na 2017 rok.

Protokol soorzadzilal
r"b"t" +!F-i"p-'k"
Glowny Tt0tlta BRM.
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